
P R O T O K Ó Ł N R VIII/2015 
z sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie 

odbytej 25 czerwca 2015 roku, w sali konferencyjnej 
Urzędu Miejskiego w Węgorzynie 

I . Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad, powitanie gości i stwierdzenie quorum: 

Sesja Rady Miejskiej w Węgorzynie w dniu 25 czerwca 2015 roku rozpoczęła się o 
godz. 15:00, a zakończyła o godz. 19:40. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - witamy Państwa, studenckim spóźnieniem, ale myślę, że tą 
sesję skończymy za widna mimo, że porządek jest bogaty. Postaram się poprowadzić w miarę 
dynamicznie. Otwieram V I I I sesje Rady Miejskiej w Węgorzynie 

W sesji udział wzięło 15 radnych, na stan 15 - stu - zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Oprócz radnych w sesji uczestniczyli zaproszeni goście - zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu a także sołtysi z terenu Gminy Węgorzyno - zgodnie 
z listą obecności stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu oraz mieszkańcy Gminy Węgorzyno. 

b) przedstawienie porządku sesji: 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad radni i sołtysi otrzymali na piśmie 
czy są uwagi do proponowanego porządku. Pytań i uwag do porządku nie wniesiono 
W wyniku glosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 
glosowało: 

Z a - 1 5 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - porządek został przyjęty 
Porządek obrad (stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu) 

c) przyjęcie protokołu z posiedzenia V I I sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie z 26 marca 

2015 roku. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - poinformował, że na dzisiejszej sesji przyjęciu podlega 
protokół z V I I sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie odbytej w dniu 27 maja 2015 roku. 
Pytań i uwag do protokołu nie wniesiono. 

W wyniku glosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 2 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 3 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - protokół został przyjęty 
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2. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Radny Krzączkowski 

Pan Radny Krzączkowski -

1. Ja mam taką j edną sprawę związaną z drogą między miejscowością Runowo a 
mie j scowością Winniki . Teraz wiadomo w Runowie mamy zamknięty przejazd na tej 
drodze jest w miarę duży ruch i teraz można zobaczyć jak ta droga była przez ileś lat 
była utrzymywana. Przy wymijaniu samochodów kierowcy skarżą się na porysowane 
samochody, gałęzie wystają na drogę. Jak nie było ruchu to m o ż n a było to wyminąć a 
jeżel i teraz przyjdzie się dwóm samochodom minąć w j e d n ą i drugą stronę to 
samochody się rysują 

2. I druga sprawa też jest z tą drogą związana przez te ostatnie opady deszczu jest bardzo 
duża ilość ziemi na drodze, jest wąska droga samochody się wymijały, pobocze jest 
miękkie, kamienie, ziemia i wszystko zalega na asfalcie, dziękuję 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję radnemu, proszę o następne interpelacje 
radnych. Radna Kamińska 

Pani Radna Kamińska -

1. jeśli chodzi o drogi to jak mam pytanie Pani Burmistrz co z tą drogą do Sarnikierza? 
bo jest mówione, że będzie robione i co się teraz dzieje? 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze dziękuję radnej, Pani Radna Kata 

Pani Rada Kata -

1. proszę o przyjęcie i rozpatrzenie interpelacji dot. rozstawienia k i lku ławek przy ul . 
Runowskiej począwszy od Przychodni lekarskiej w kierunku aż do Runowa 
Pomorskiego chodzi o kilka ławek, bo tu bliżej już są ustawione i za to dziękują najstarsi 
mieszkańcy Węgorzyna. Jeszcze prosiłabym o przeniesienie ławki, która znajduje się 
za Zakładem Usług Komunalnych, bo ona jest bardzo zanieczyszczona przez ptactwo 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, Radny Szymko 

Pan Radny Szymko -

1. ciąg dalszy w temacie dróg z tego co widzę drogi powiatowe lub gminne są koszone 
jedne szybciej lub później wiadomo ta trawa szybko rośnie, nieraz je j się nie da wykosić. 
Natomiast nic się nie dzieje w temacie wycinania zakrzaczeń. Konkretnie między 
Zwierzynkiem a Mieszewem droga jest tak zakrzaczona, że samochody osobowe nie 
m a j ą jak się wyminąć a tam jeździ autobus wozi dzieci. Widziałem były wycinane 
zakrzaczenia np. na drodze między Strzmielami a Rekowem wycięto, to co nie powinno 
być wycięte, to co chroni przed zawiewaniem dróg tzw. żywopłoty na polach, a tam 
gdzie trzeba na dzisiaj nic się nie dzieje na tych drogach naszych i powiatowych, 
dziękuje Radnemu Szymce, Radna Sławska 

Pan Radna Sławska -

1. j a chciałabym przypomnieć mówiłam na ostatniej sesji o zrobieniu dla Radnych i 
Sołtysów szkolenia chodzi o to, że pół roku mi ja i Radni dalej nie mieli szkoleń, 
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m ó w i ł a m też o objeździe przez wioski a dla sołtysów zaraz są wakacje sezon przerwy 
tzw. a we wrześniu podział funduszu sołeckiego i sołtysi nie wszystko wiemy. Wiemy, 
że wchodzą poprawki do funduszy sołeckich do podziału, żeby jednak te szkolenia 
zostały jednak przeprowadzone 

2. jeszcze druga sprawa. Niektórzy pracownicy Urzędu pracują często w terenie czy nie 
m o ż n a by było tym pracownikom pracującym w terenie zakupić telefony służbowe 
komórkowe, bo nie zawsze można ich złapać i takie przesłanki są ku temu żeby to 
jednak zrobić i przypominam również o t y m parkingu przy cmentarzu na wiosce, 
dziękuje 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, proszę Radna Górniak 

Pani Radna Górniak -

1. w sprawie dróg wszystkie moje interpelacje będą. Pierwsza interpelacja dotyczy drogi 
na kolonię w stronę Chwarstna tam zostały dziury połatane w tym roku. Natomiast jest 
taka prośba, ponieważ one j u ż spowrotem zaczynają się wykruszać czy można było 
przewidzieć w przyszłym roku taką regeneracj e j aka była robiona, taką metodą j ak była 
robiona tutaj koło Sołtysa, ponieważ takie połatanie naprawdę nie zdaje egzaminu j u ż 
zaczynają się te łaty wykruszać, może po prostu zrobić to w jakiś inny sposób, bo łatanie 
nie wytrzyma nawet jednego sezonu 

2. druga sprawa dotyczy zakrzaczenia od strony powiatowej jak się wjeżdża do Sielska 
tutaj gdzie są te grusze są tak duże zakrzaczenia i trawy jeżeli jest tam jakaś sarna to 
ona prawie, że wpada i nie jest się w stanie je j zobaczyć, ginie po prostu także proszę 
to uwzględnić w planowanych pracach 

3. następna sprawa dotyczy planowanych wycinek. Ja j u ż rozmawiałam z Zarządem Dróg 
Powiatowych w Łobzie, ponieważ zaznaczone zostały drzewa do wycinki i zaznaczone 
zostały między innymi także lipy, które są w ciągu alei lipowej. Te l ipy to są stare lipy, 
które są żywe nie wiem dlaczego zostały przeznaczone do wycinki. Na pewno Zarząd 
Dróg Powiatowych mówił, że będzie konsultował tą sprawę z gminą. Więc chciałabym 
zwrócić uwagę że gdyby takie konsultacje tutaj się odbywały to wycinka lip w alei 
lipowej spowoduje to, że inne drzewa będą szybciej narażone na wyłamywanie. Żeby 
nie było takiej sytuacji jaka była z aleją kasztanową, dzisiaj te kasztanowce po prostu 
usychają. Zaznaczono także dwie stare brzozy. Jedna o którą wnioskowałam do wycinki 
jest zaznaczona, ale także dwie równie stare brzozy, które naprawdę m o g ą jeszcze długo 
żyć. Więc też chciałabym zwrócić uwagę żeby dając zezwolenie na wycinkę, przyjrzeć 
się tym drzewom dokładnie czy jest uzasadniona taka wycinka, czy nie. Natomiast 
dziwnym trafem nie uwzględniono dużego drzewa, które jest kompletnie suche. 
Prosiłabym o większą staranność przy przeglądzie drzewostanu, to tyle chyba, że 
jeszcze m i się coś przypomni dziękuję 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Radnej Górniak, proszę o interpelacje 
następnych Radnych, Radny Szyłowicz proszę 

Pan Radny Szyłowicz - jeszcze do niedawna był problem w Trzebawiu z parkowaniem 
ciągników siodłowych wraz z naczepami. Dużo mieszkańców miało co do tego zastrzeżenia. 
Te samochody ostatnio zniknęły, ale pozostał problem ze znakiem drogowym jest to znak B -
18 mówiący o zakazie wjazdu pojazdów o rzeczywistej masie całkowitej ponad 15 t. W czym 
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jest problem cyfry 1 i 5 pozostały natomiast „ t " zostało wymazane. Także nie wiem, czy ktoś 

zmanipulował ten znak w każdym razie należy się jego wymiana 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje, proszę jeszcze Radna Górniak 

Pani Radna Górniak - dziękuje za ustawienie tych śmietników na cmentarzu w Sielsku, mamy 

j u ż takie kryte i te śmieci nie będą fruwały podczas wichury. Natomiast jest prośba jeżeli chodzi 

o tą drogę na cmentarz jest tam tak duże miejsce z tak dużym uskokiem, że jeżeli jedzie ktoś 

kto nie zna tej drogi to może po prostu rozwalić sobie miskę olejową, to j u ż należałoby w jakiś 

sposób z l ikwidować bo naprawdę ktoś kto nie wie rozwali sobie samochód jest tak duże 

obniżenie, dziękuje 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Radnej Górniak, proszę o następne 

interpelacje, zapytania radnych. Nie widzę zapytań i interpelacji radnych to proszę o pytania 

sołtysów m o ż e jakieś nasunęły się, proszę Pani Sołtys 

Pani Stępkowska Sołtys Sołectwa Sarnikierza — notorycznie drógi na Sarnikierz, droga jest 
nadal nie obkoszonajak i po jednej i po drugiej stronie. Od Podlipiec do Dłuska są takie dziury 
porobione i tam nie jest nic robione. Przejechałam się wkoło i wszystkie drogi są poobkaszane 
Sarnikierz jest nie obkoszony jest masakra. Mało tego na Sarnikierzu jak na Kowale się skręca 
tam jest taki łuk, w tej chwil i tam trwają prace jest ścinka topoli i dobrze by było tą skarpę na 
samym łuku zebrać lepsza widoczność by wtedy na pewno była. Jeszcze jedna sprawa w 
Podlipcach przy dębach obok akurat sołtysa posesji to jest teren agencyjny, ale tam nie wiem 
m o ż e z 5 lat nie w i e m czy mówił czy nie mówił jest jedna gałęź sucha i druga się połamała i 
leży na niej pros iłabym żeby coś z tym zrobić 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Pani Sołtys 

Pani Sekretarz - gdzie te dęby są w Podlipcach? 

Pani Stępkowska Sołtys Sołectwa Sarnikierz - nie na samym wjeździe od strony Węgorzyna 

Pani Burmistrz - a jeszcze bym tylko dopytała droga nieobkoszona do Dłuska od Sarnikierza 
do Dłuska? 

Pani Stępkowska Sołtys Sołectwa Sarnikierz - od Podlipiec do Dłuska, to jest droga gminna 

Pani Burmistrz - Kawałek tu do pierwszych lasów za Kowalami 

Pani Stępkowska Sołtys Sołectwa Sarnikierz - to nawet nie jest zrobione 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze Sołtys z Cieszyna 

Pan Rataj Sołtys Sołectwa Cieszy no - proszę żeby jakieś kroki zostały podjęte w temacie 
powstania świetlicy wiejskiej w Cieszynie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje, proszę Sołtysie z Mielna 

Pan Żybort Sołtys Sołectwa Mielno - j a w zasadzie to mam trzy sprawy: 

1. mieszkańcy Mielna, którzy posiadają w szczególności drób zgłaszają wy ją tkowo 

nachalne lisy w t y m roku faktycznie w biały dzień się pałętają po podwórkach czy jakieś 

środki są zaradcze przeciwko temu, prosili mnie żebym przekazał ten problem więc 

przekazuje 
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2. czy byłaby możliwość zrobienia odwodnienia w Mielnie na skrzyżowaniu koło sklepu 
przy transformatorze tam jest zawsze duża kałuża także taka sprawa do Zarządu Dróg 

3. była tutaj taka interpelacja radnej w sprawie szkolenia dla sołtysów ja mam takie pytanie 
czy byłaby taka możliwość, czy Pani Burmistrz mogłaby zorganizować spotkanie 
sołtysów, organizacji pozarządowych lub osób prywatnych czy fizycznych, które 
działają u nas w gminie w obrębie jakiegoś rękodzieła jakiejś żywności naturalnej żeby 
m o ż e jakieś spotkanie ogłosić zorganizować przy kawce porozmawiać jak i jest 
potencjał u nas. Z tego może jakąś wspólną ofertę starać się przygotowywać, bo ostatnio 
czasami miałem takie zapytanie jak przyjechała dwójka ludzi, którzy organizują coś dla 
dzieciaków, kolonie wakacyjne z Trzebawia będą się przedostawać na jezioro Mielno 
myślałem, że może gdzieś kogoś z Sielska itd. może takie spotkanie dałoby rade 
zorganizować, jakieś ogłoszenia powiesić 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje sołtysowi, czy są jeszcze jakieś pytania? 
Zamykam punkt interpelacje, wnioski i zapytania radnych przechodzimy do punktu informacje 

3.Informacje: 

a) informacja z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie w 2014 roku 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - i pierwszą j a k ą mamy w porządku obrad informacja z 
działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie w 2014 roku - druk nr 1, radni 
otrzymali. Jest Pani Kierownik proszę o pytania można dopytać. Materiał jest obszerny 
faktycznie cyfry wszystko mówią, kto komu płaci, albo kto nie płaci. W takim przypadku 
proszę o stanowisko komisji 

Pan Zbigniew Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - komisje 
zapoznały się z informacją 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - jeżeli nie ma żadnych uwag i dyskusji w temacie 
stwierdzam, że proszę Pani Radna Sławska 

Pani Radna Sławska - ile płacimy za obiady w Szkole Podstawowej w Runowie Pomorskim 
za dziecko a ile płacimy w Szkole Podstawowej w Węgorzynie ile kosztuje obiad? 

Pani Halina Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie - już mogę 
odpowiedzieć w Runowie Pomorskim 4,00 zł w Węgorzynie 6,00 zł i w Dobrej 6,00 zł. 

Pani Radna Sławska - czyli w Węgorzynie płacimy dużo więcej płacimy, prawie o połowę 
więcej 

Pani Halina Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie -Nie o połowę 
w Runowie 4,00 zł a w Węgorzynie 6,00 zł w Runowie płacimy 4,00 zł bo jest obsługa ze 
szkoły inny jest koszt posiłków bez kosztów administracyjnych 

Pani Burmistrz - sam koszt wkładu 

Pani Radna Sławska - ale w Węgorzynie z tego co m i wiadomo około 9,00 zł kosztuje obiad 
tak? 

Pani Halina Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie - możliwe my 
mamy u m o w ę na 6,00 zł. Ja mam umowę na 6,00 w Węgorzynie i w Dobrej 
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Pani Burmistrz - dla dzieci nie wykupuje się całych dań tylko połówki pierwsze i drugie danie 
to 7,00 zł za dziecko a w Runowie, to co powiedziałam wcześniej , że jest koszt samego wkładu, 
ponieważ kucharka jest pracownikiem szkoły i tego nikt nie wlicza to są koszty wszystkich 
mieszkańców gminy 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę sołtysie 

Pan Rataj Sołtys Sołectwa Cieszyno - Ja chciałbym podziękować Pani Kierownik i 
pracownikom zawsze kiedy tam zadzwonię zawsze jest jakiś odezwa także Pani Kierownik 
dziękuje troszeczkę ostatnio w Cieszynie się działo zawsze kiedy tam dzwoniłem zawsze była 
jakaś odezwa i , że nie zostałem powiedzmy zbywany także życzyłbym wszystkim 
pracownikom Urzędu, żeby w ten sposób próbowali się .. . , dziękuje 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Panie Sołtysie jeżeli nie ma więcej pytań 
materiały są obszerne i praktycznie co roku one da ją obraz w czym pracuje Ośrodek Pomocy 
Społecznej j a powiem tak ogólnie duża kasą obraca to j u ż jest poważne zadanie dla Ośrodka 
Pomocy Społecznej . Stwierdzam, że Radni z informacją się zapoznali 

b) informacja z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Węgorzynie za rok 2014 -

druk nr 2 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę o pytania jest Pani Dyrektor, Radni sobie wzięli 
do serca, że mało czasu mamy. Jeżeli nie ma pytań informacja jest na druku wypisane 
praktycznie wszelkie dane, które nam potrzeba, proszę o stanowisko komisj i 

Pan Zbigniew Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - Komisje 
z informacja na druku nr 2 się zapoznały 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, stwierdzam, że jeżeli nie ma dyskusji, nie ma 
pytań stwierdzam, że radni z informacją z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w 
Węgorzynie za rok 2014 się zapoznali 

c) informacja z działalności Urzędu Miejskiego w Węgorzynie za 2014 rok - druk nr 3 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - informację sporządziła Pani Marta Banasik na chwilę 
wszyła, ale jest Pani Burmistrz jeżeli są jakieś pytania to bardzo proszę. Jest informacja Pani 
Marto. Jeżeli nie ma pytań, czy są pytania proszę Przewodniczącego Komis j i Budżetowo -
Gospodarczej o stanowisko 

Pan Zbigniew Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - komisje z 
informacją na druku nr 3 się zapoznały 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję nie ma dyskusji w temacie to stwierdzam, że 
radni z informacją się zapoznali 

d) informacja Burmistrza z działalności między sesjami (ustna) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę Panią Burmistrz o informację z działalności 
między sesjami 

Pani Burmistrz - zapraszam na fotorelację (fotorelacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu) 
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w między czasie wizytowała u nas młodzież z Kalisza Pomorskiego, która co roku idzie 

Szlakiem Ewakuacji Jeńców Oglagu I I D za każdym razem trasa przebiega przez 

Węgorzyno. Tym razem u nas kończyli swój rajd 

Brzeźnickie spotkanie już V I I organizowało nasze Gimnazjum. Piękny występ 

młodzieży gimnazjalnej 

w Płotach jak co roku reprezentowaliśmy naszą gminę w Letnich Igrzyskach LZS - ó w 
samorządu. Gmin w tym udziału nie bierze dużo. Natomiast Węgorzyno stara się być 
zawsze i reprezentować naszą gminę sukcesami, strażacy zdobyli I miejsce, Sparta 
wygrała mecz zdobyła I miejsce, VIP-y I miejsce w pozostałych konkurencjach 
byliśmy na I , I I miejscach podbijanie piłki głową, pchnięcie kulą to tutaj z różnych 
efektem albo na podium albo tuż pod podium. To wszystko jeżeli chodzi o fotorelacje. 
Jeszcze uzupełnię: 

w między czasie był Dzień Dziecka, organizowano uroczystości w szkołach, 
w sołectwach, w Przedszkolu 

7 czerwca uroczyste święcenie pól w Sielsku jak j u ż od k i lku lat ta tradycja jest 
podtrzymywana 

brałam również udział w szkoleniach, które miały na celu prowadzenie przybliżenie 
zasad nowych programów unijnych, jakie będą ogłaszane w tym okresie teraz, nowym 
okresie programowania 2014-2020. Jesteśmy w 2015 pierwsze nabory mogą ruszyć 
koniec 2016 początek 2017. Więc w tej chwil i jest czas do pisania lokalnej strategii 
rozwoju, aby móc później pozyskiwać na konkretne zadania i projekty i pieniądze 
zewnętrzne. Czerwiec to jest taki okres gdzie sprawozdania finansowe z poprzedniego 
roku się zatwierdza, udziela się absolutorium więc odbyły się różne zgromadzenia 
posiedzenia walne sesji, w których brałam udział, ponieważ gmina jest członkiem czyli 
w Celowym Związku Gmin R - X X I , Związek Miast i Gmin Pojezierza Drawskiego 
Pojezierza Drawskiego, Walne Lokalnej Grupy Działania, Ogólnopolskiego 
Stowarzyszenia Gmin Cysterskich. W miedzy czasie w Urzędzie odbyło się ki lka 
spotkań dotyczących kwestii pomnika upamiętniającego poległych podczas służby dla 
kraju żołnierzy będącymi mieszkańcami naszej gminy. W materiałach dzisiaj macie 
uchwałę tego dotyczącą. Spotkanie było i z rudzianami poległych, jak również 
jednostek wojskowych w których służyli. Chciałabym też poinformować, że 
mieszkańcy naszej gminy szczególnie tutaj uczniowie Szkoły Podstawowej w 
Węgorzynie zdobywają sukcesy na arenie ogólnopolskiej są mistrzyniami w sztafecie 
szwedzkiej, jak również w biegu na 60 i na 600 są rekordzistkami. Ustanowiły rekordy, 
które myślę, że długo nikt nie pobije te zawody odbyły się zarówno w Olecku jak i w 
Łodzi. Gmina f inansowała pobyt, zakwaterowanie i część kosztów transportu. W 
tamtym roku też Ci uczniowie reprezentowali nas na ogólnopolskich zawodach wtedy 
może było troszeczkę łatwiej, ponieważ transport f inansował powiat w tej chwil i powiat 
tylko częściowo dokłada się wy jazdów naszych mistrzyń 
odbyły się zawody wędkarskie Honorowych D a w c ó w K r w i , jak co roku w naszej 
gminie ich gościmy na leśniczówce w Ginawie wspomagamy czym m o ż e m y i 
organizacyjnie i w ufundowaniu pucharu, poczęstunkiem już taka od k i l k u lat 
współpraca 

odbyłam również spotkanie w Trzebawiu z właścicielem nieruchomości przylegającej 
do jeziora Woświn, który wyraził zgodę na udostępnienie przejścia na plaże, która do 
tej pory była osiągalna przez przejście przez ośrodek. W tej chwili właściciel ośrodka 
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od d w ó c h lat ma zamknięty ten ośrodek dla kl ientów nie całkowicie po prostu ma 

ograniczoną klientelę do grup zorganizowanych i mieszkańcy nie m o g ą przechodzić na 

plaże tak jak do tej pory to było praktykowane. W związku z tym podjęl iśmy inne 

działania tak jak mówiłam odbyło się spotkanie z właścicielem sąsiedniej działki, 

wyraził zgodę w celu przejścia przez mieszkańców, bo plaża jest ogólnodostępna tak 

samo j a k i woda jak i pomost 

- odbyło się również spotkanie w celu omówienia cen energii elektrycznej j a k ą 
z u ż y w a m y i za j a k ą płacimy w obiektach użyteczności publicznej zarówno w ratuszu 
jak i w jednostkach i szkołach 

- o d b y ł a m również spotkanie z proboszczami parafii z terenu Gminy Węgorzyno celem 

rozeznania potrzeb związanych z ratowaniem czy utrzymaniem obiektów zabytkowych 

a to przede wszystkim ze względu a to, że jesteśmy na etapie pisania lokalnej strategii 

rozwoju pod te nowe pieniądze unijne. Jeśli się tego nie przewidzi nie wpisze na tym 

etapie to później nie byłoby w ogóle możliwości pozyskiwania środków na ten cel. 

- b y ł a m również na europejskim forum solarnym w Szczecinie, aby przybliżyć te tematy 

wykorzystywania, czy możliwości korzystania jakie daje ustawa, która niedawno 

weszła t y m bardziej, że mamy nadzieje i Wicestarosta na ostatniej sesji również 

podkreślała, że będą środki na fotowoltaikę na odnawialne źródła energii 

- b y ł a m również na spotkaniach w Powiatowym Urzędzie Pracy dzisiaj również mieliśmy 

Powia tową Radę zatrudnienia informacje bieżące to takie, że raczej nie będzie pieniędzy 

na roboty publiczne to na co Państwo Sołtysi przede wszystkim czeka ją na tych 

pracowników 8 godzinnych, ale jest coś innego. Podjęłam taką decyzję, że będziemy 

zatrudniać na staż nie m o ż e m y ile chcemy, tylko mamy określoną liczbę, bo Urząd 

Pracy stara się dzielić sprawiedliwie pomiędzy gminy, bo nie wszystkie gminy równe 

wielkością są takie same więc jakimś tam kluczem rozdzielają chcemy zatrudnić na te 

staże osoby do pomocy do prac porządkowych na terenie sołectw i tak staż będzie do 

końca listopada, po czym będzie trzy miesięczny okres zatrudnienia to zatrudnienie 

będzie na % bo wiadomo jest to sezon taki martwy jakby były śniegi to będą odśnieżać 

te osoby jeśl i nie to będą porządkować np. wycinać krzaki. Natomiast w tej chwil i myślę 

będziecie mieć Państwo dodatkową osobę do pomocy przy tych porządkowych 

koszeniach. Przede wszystkim, podkrzesywania Państwo mówicie, że drogi są 

zakrzaczone, że należałoby takie prace konserwacyjne poczynić. Tu ogromna prośba 

proszę nam dawać informacje jakich ludzi byście miel i j a mówiłam, że nie mamy tylu 

osób żeby do każdego sołectwa była jedna osoba staramy się tak staramy się 

rozdysponować tą pulę którą nam przydzielono, żeby połączyć chociaż po dwie 

miejscowości lub po dwa sołectwach np. Przytoń ma 4 miejscowości to j u ż tutaj Przytoń 

raczej nie mamy z czym łączyć, ale np. Winnik i m o ż e m y połączyć z Połchowem czy 

Połchowo do Runowa i w ten sposób. Więc w tym temacie proszę być z nami w 

kontakcie i proszę wskazywać nam osoby bezrobotne, bo wiadomo muszą jakieś 

kryteria spełnić. M y mamy spisane, ale jak nie chcę się teraz rozgadywać to jest jedyna 

możl iwość tak, jak powiedziałam na roboty publiczne raczej nie ma żadnych szans, 

może z jakiś oszczędności. Urząd Pracy byłby zadowolony, gdyby się udało chociaż do 

końca roku po jednej osobie do gminy skierować, ale na chwilę obecną nie ma żadnej 

możliwości, może się pojawi a może nie więc czekać j u ż nie m o ż e m y skoro są te staże 

to poprzez staże będziemy zatrudniać 

Pan Zybort Sołtys Sołectwa Mielno - to przepraszam od kiedy by to było? 

Strona 8 z 46 



Pani Burmistrz - jeśli mamy już osoby to piszemy wniosek i składamy może w przerwie 
zaangażuje Panią Martę, żeby notowała 

Pani Radna Sławska - są tacy którzy chcą pracować, są tacy którzy nie chcą pracować 

Pani Burmistrz - tzn. ze spotkań wynika jedna wspólna opinia i wszyscy j ą mają, że 
bezrobocia nie ma są bezrobotni, a z równych przyczyn nie ma co tutaj omawiać, bo to 
temat rzeka 

- zakończenie roku szkolnego, to właśnie też ten gorący okres w jak im jesteśmy. 
Przyznałam Nagrody Burmistrza d w ó m szkołom normalnie, trzeciej musiałam 
swoją decyzją, ponieważ Dyrektor złożył wniosek po terminie i zgodnie z 
przepisami byłam zobowiązana go odrzucić, ale swoją decyzją przyznałam, bo 
zasługi były tak wielkie że nie m o ż n a byłoby tego tak zostawić. A jeśl i jesteśmy j u ż 
przy szkołach to chciałabym jeszcze powiedzieć, że mamy wynik i szkołach 
podstawowych testów szóstoklasisty, które bardzo dobrze wypadły w cz. I czyli tam 
gdzie jest sprawdzian z języka polskiego i matematyki Szkoła Podstawowa w 
Węgorzynie średnia szkoły 67,08 % jest to wyższa niż powiat wyższa niż 
województwa, wyższa niż średnia okręgu i wyższe niż średnia kraju. Tak samo lub 
podobnie jest w Szkole Podstawowej w Runowie Pomorskim, szkoła miała średnią 
67,47% i z takim wynikiem tak jak mówiłam tak jak poprzednia szkoła przewyższa 
i powiat, województwo i okręg i kraj. Więc możemy być dumni z naszych małych 
mieszkańców, ze szkół z nauczycieli mamy dobrą sytuację jeśli chodzi o oświatę. 
To I część egzaminu, gorzej wypadamy jeśli chodzi o język angielski, nie jest tu 
tragicznie, bo jesteśmy na poziomie powiatu ale tym się nie m o ż e m y j u ż tak 
poszczycić tymi wynikami z języka. Jeśli chodzi o testy gimnazjalne to tu są 
podzielone na więcej części niż dwie, ale powiem tak część humanistyczno -
historyczna powyżej aż kraju. Część humanistyczna język polski jesteśmy powyżej 
powiatu, województwa, okręgu i niewiele nam brakuje do średniej krajowej. Część 
matematyczno - przyrodnicza jesteśmy na poziomie, przewyższamy średnią 
województwa do okręgu mamy 1% a do kraju mamy 3% różnicy. Przedmioty 
przyrodnicze jesteśmy na poziomie ponad okręgiem , przepraszam ponad średnią 
krajową. Język angielski tak jak w podstawówkach, tu nie możemy się niczym 
pochwalić. I to by było takie podsumowanie jeśli chodzi o szkoły 

- kolejne rzeczy z informacji miedzy sesyjnej to jeszcze szybciutko dodam, co z 
inwestycjami. Hybrydowe oświetlenie kolejne j u ż świeci i poprawia nam 
bezpieczeństwo w Runowie Pomorskim ul. Dębowa jest już oświetlona tymi 
hybrydowymi lampami oraz ul . Połchowska tutaj przed przejazdem aż do cmentarza 

- 1 czerwca złożyliśmy wniosek o dofinansowanie budowy instalacji prosumenckich, 
czyli chodzi o panele fotowoltaiczne na obiektach użyteczności publicznej w tej 
chwil i jesteśmy już na etapie pierwszych poprawek zobaczymy czy się uda uzyskać 
pieniądze są trudne pieniądze bo tylko trzy wnioski z województwa mogą uzyskać 
dofinansowanie a w województwie mamy 112 gmin. Natomiast pozostałe pójdą do 
listy krajowej i tam jeszcze jest możliwość gdyby się nie udało na szczeblu 
wojewódzkim 

- 3 czerwca złożyliśmy pierwsze uzupełnienie do wniosku o płatność, bo już 
rozliczamy projekt doposażenia placu zabaw i Street Workout Parku 
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- owocny złożyliśmy wniosek do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej jeśl i chodzi o dofinansowanie „Lata z W ę g o r z e m " tutaj już 

u k ł o n w kierunku Anetki i A n i , bo to one są autorem projektu i będziemy realizować 

otrzymaliście j u ż chyba plakaty z wielką prośbą o rozwieszenie na terenie swoich 

sołectw. Później będzie jeszcze taka akcja uzupełniania tych plakatów, jes teśmy na 

etapie wypełniania tych zaproszeń i rozsyłania 

- 22 czerwca otrzymaliśmy informację o przyznaniu dotacji do wkładu własnego na 

samochód jak i zakupil iśmy w ramach projektu realizowanego z RPO samochodu 

dla straży pożarnej to nie wielkie pieniądze, ale jednak będą i będzie można 

s f inansować coś więcej 

- budowa budynku remizy jesteśmy na etapie uzyskiwania pozwolenia na budowę 

pozwolenia na użytkowanie 

- dobiega końca budowa drogi w Kąkolewicach j u ż ostatnie metry a dosłownie 

centymetry 

- t rwa ją nadal prace projektowe jeśli chodzi o Aglomerację I I , czyli sieci wodno -

kanal izacyjną na teren Runowa, Połchowa 

- droga w Sarnikierzu to może od razu będzie odpowiedź na interpelacje. Cały czas 
czekamy z ogłoszeniem przetargu nie m o ż e m y ruszyć z miejsca, nie możemy 
wyłonić wykonawcy, wstrzymuje nas brak decyzji o wycince drzew. Wniosek o 
pozwolenie na wycinkę drzew złożyliśmy w lutym terminy zostały najpierw były 
wydłużane informowani byliśmy o tym, że sprawa jest zbyt skomplikowana i 
zosta ją przedłużone terminy załatwienia. Później nałożono na nas obowiązek 
wystąpienia do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska o zbadanie tego tematu, 
również przygotowaliśmy pełną dokumentację trwało to trochę, bo taki jest wymóg, 
że musi być wykonana dodatkowa dokumentacja jeśli się występuje do RDOS - iu. 
R D O Ś nam powiedział, że to nie wpływa na ochronę środowiska więc nie trzeba 
było występować, ale taki obowiązek na nas nałożono. W maju otrzymaliśmy 
informację, że są zebrane wszystkie dokumenty potrzebne do wydania decyzji jaka 
ona by nie była czy pozytywna czy negatywna. W maju miel iśmy informacje, że 
wszystko jest zebrane do dnia dzisiejszego nie mamy decyzji i to nam wstrzymuje 
całą inwestycję, a jest ona dofinansowywana z zewnątrz i nas obl igują terminy 
rozliczenia się z tego i zakończenia wrzesień bądź październik j u ż nie pamiętam 
dokładnie i to wszystko jeśl i są jakieś pytania to 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję jeśli są jakieś dopytania w t y m momencie 

Pan Radny Zieliński - j a mam dopytania 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę 

Pan Radny Zieliński - bo tutaj Pani mówiła kto nam wstrzymuje ta inwestycję 

Pani Burmistrz - decyzje, pozwolenia na wycinkę drzew, jeśl i chodzi o decyzję wydaje 
pozwolenie Starostwo Powiatowe 

Pan Radny Zieliński - To ile j u ż dni po terminie? 

Pani Burmistrz - wniosek został złożony w lutym. Tak jak m ó w i ł a m po kolei takie były 
działania, że przedłużano termin i zobowiązano do dodatkowej czynności. M o ż e m y liczyć, że 
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skoro w maju otrzymaliśmy informację, że wszystko jest zebrane to od tej informacji po 
upływie 7 dni powinna być wydana decyzja. Minął już miesiąc, czyli już po terminie niezgodnie 
z K P A 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę o inne dopytania z informacji, którą Pani 
Burmistrz przedstawiała dużo działań. Jesteśmy w punkcie informacje w wolnych wnioskach 
Pani Radna, czy są jeszcze dopytania do tej informacji ? nie ma. Zamykam punkt informacji z 
działalności miedzy sesjami żeby nie robić przerwy przejdziemy do następnych punktów naszej 
sesji. Gość zaproszony to jeszcze jest na sali 

4. Podjęcie uchwal w sprawie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - jesteśmy w punkcie 4 podjęcie uchwał w sprawie skargi 
wniesionej przez Panią Małgorzatę Kośmińską na działalność Kierownika Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Węgorzynie. Materiały Radni m a j ą to jest na druku nr 4. Ja mam przed sobą 
teczkę, która powstaje na temat tej skargi Biuro Rady to prowadzi, materiały Radni otrzymali 
proszę dopytać jest Komisja Rewizyjna, która tą skargą się zajmowała. Pani Małgorzata 
Kośmińską została skutecznie poinformowana o dzisiejszej sesji o komisji o posiedzeniu nie 
ma je j na sali ani pełnomocnika. Czy są jakieś pytania w temacie skargi, jeżeli nie ma to proszę 

0 stanowisko komisj i 

Pan Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - komisje projekt uchwały na 
druku nr 4 zaopiniowały pozytywnie 

Pani Radna Sławska - j a przepraszam, czy mógłby Pan bardziej rozszerzyć co było na 
Komisjach ,ja na komisjach nie jestem mógłby Pan wyjaśnić tą sprawę? 

Pan Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - Komisja Rewizyjna jest w 
temacie my zaopiniowaliśmy pozytywnie. Dyskusja była, ale to trzeba przyjść na komisje 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - nie proszę będę udzielał głosu 

Pan Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - j a nie wiem co mam 
odpowiedzieć w tej sprawie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - do projektu uchwały jest treść uzasadnienia powiem tak 
Komisja Rewizyjna przedstawiła akurat materiały i cały zakres czym się za jmowała a nic 
nowego nie wniesiono na posiedzeniu. Ja byłem jako słuchacz, bo ja uczestniczę ale nie głosuję 

1 radni nic nowego nie zauważyli i nie wnieśli, tak to określę. Tyle co jest w materiałach nic 
nowego nie zostało wniesione proszę pytać przed głosowaniem, żeby mieć jasność czy jesteśmy 
za czy przeciw, ale żeby mieć tą pełną wiedzę a jak się nie ma to lepiej się wstrzymać. Cisza 
grobowa, ale dopowiem jeszcze przed głosowaniem projektu uchwały nie martwcie się ta 
sprawa jest rozwojowa, bo to jest jedna teczka, która krąży w temacie uchwały następnej 
powiedzmy nie są przygotowane materiały tylko administracyjne funkcjonują powiem tylko 
przeczytam treść, początek nie całą. Pan Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Mazuro wpłynęło 
to 12 czerwca 2015 roku na podstawie art. 227 Kodeksu postępowania administracyjnego 
składam skargę na urzędnika Urzędu Miejskiego w Węgorzynie, Przewodniczącego Komis j i 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Węgorzynie Łukasza Nowackiego struktura organizacyjna się 
zmieniła? 

Pani Burmistrz — nie 
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Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - na podstawie art. 31 § 1 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 
roku Kodeks postępowania administracyjnego tekst jednolity z późniejszymi zmianami wnoszę 
zażalenie na przewlekłość postępowania oraz na nie załatwienie sprawy w terminie przez 
Komis ję Rewizy jną Urzędu Miejskiego w Węgorzynie w sprawie skargi złożonej na urzędnika 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie Pani Haliny Jagiełki jednocześnie w przypadku 

uznania zażalenia za zasadne na podstawie art. 32 § 2 Kodeksu postępowania administracyjnego 
wnoszę o zarządzenia wyjaśnienia przyczyn i ustalenie osób winnych niezałatwienia sprawy w 
terminie a także o podjęcie środków zapobiegających naruszenia terminów załatwienia spraw 
w przyszłości, jest tu uzasadnienie na dwie strony. Skompletowano materiały, materiały zostały 
wysłane do Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Szczecinie, do Wojewody 
Zachodniopomorskiego taka jest procedura i to pewnie czekamy na decyzję z zewnątrz. 
Przygotowano całą chronologię działań postępowania, pisma skserowane zostały i ta sprawa 
ma swój bieg by jes teśmy w punkcie projektu uchwały w sprawie skargi wniesionej przez Panią 
Małgorzatę Kośmińską na sesji Pani Kierownik podała w ten czas, że 27 maja ta Pani otrzymała 
pieniądze? 

Pani Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej - z chwilą kiedy Kolegium uchyliło 
naszą decyzję uchyla jącą świadczenie na babcię, po otrzymaniu decyzji Kolegium po prostu 
została strona poinformowana o terminie wypłaty świadczenia, to j a chyba wtedy na sesji 
mówiłam sesja była we wtorek czy w środę a w poniedziałek zostały przelane na konto 
świadczenie. M y w styczniu żeśmy zrobili postępowanie w związku z tym że na wywiadzie był 
pracownik nie zastał wnuczki, która miała się tą babcią opiekować 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - tak to są szczegóły to chodzi tylko o działania małe 

Pani Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej — Dlatego, my żeśmy to uchyl i l i i 
Kolegium też podniosło to, że właściwie jakby bezprawne było w marcu wydanie decyzji i to 
uchylającej od stycznia, czyli na ten argument, że wstecz nie powinno się robić ale wystąpiłam 
do Prokuratury o wniesienie skargi do SKO, żeby nam nie umarzać postępowania tylko uchylić 
tą decyzję, żebyśmy mogli wrócić do tego postępowania do którego zostało nam decyzją SKO 
po prostu umorzone 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje, procedury t rwa ją jeszcze a skargę musimy 
jeszcze rozpatrzyć czy są jeszcze pytania jakieś ?nie ma przechodzimy do głosowania mamy 
przed sobą projekt uchwały na druku nr 4 w sprawie skargi wniesionej przez Panią Małgorzatę 
Kośmińską na działalność Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie 

Pani Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej - mogę coś powiedzieć przed 
głosowaniem? 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę 

Pani Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie - czyli na samym 
początku była mowa o tym, że 16 marca wniesiono podanie o wydanie kopi i i wszystkich 
dokumentów, całej zgromadzonej dokumentacji w sprawie j a powiem, że to był naprawdę pl ik 
dokumentów, bo sprawa się zaczęła toczyć od stycznia i były przesłuchiwane strony 
postępowania i było prowadzone naprawdę szczegółowo i że tak powiem przewlekle w czasie, 
bo tego wymagały protokoły, zeznania, przesłuchiwania stron. Dlatego 16 Pani Małgorzata 
wniosła o wydanie wszystkich kopii. 18 te kopie miała wydane, czyli po dwóch dniach a wgląd 
do całej dokumentacji przed wydaniem decyzji miała udostępnione 9 marca i to napisała, że 
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zapoznała się z całością kompletem materiałów w sprawie nie wnosi zastrzeżeń. 16 przyniosła 
podanie o wydanie kopii miałam wątpliwości, bo wydanie kopii czyli kserowanie całej 
zgromadzonej przez nas dokumentacji wymaga uwierzytelnionej dokumentacji t j . wiąże się to 
z opłatą skarbową 5,00 złotych za każdą stronę jak dopytywałam stronę czy to o to je j chodzi, 
bo wgląd do dokumentacji to ona mogła, miała na każdym etapie postępowania i mogła z tego 
zrobić zdjęcia czy notatki,. Ale i m zależało na skserowaniu całej dokumentacji, żeby po prostu 
skonsultować się z prawnikiem i napisać odwołanie, które zresztą było na 9 stron ale to jest 
dalsze postępowanie, czyli to jest pierwszy moment. Drugi punkt skargi dotyczy przewlekłości 
postępowania, czyli wszczęcie postępowania nastąpiło 21 stycznia zakończone decyzją z 11 
marca, czyli całe postępowanie trwało 1,5 miesiąca zgodnie z K P A nie powinniśmy tego 
przeciągnąć powyżej dwóch miesięcy bez zawiadamiania strony, więc myślę, że zostało to 
zachowane zresztą jest taka opinia. A następne punkty to w zasadzie się tam chodziło o 
wyłączenie mnie z postępowania w sprawie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - ale Pani Kierownik powiedzmy komisja zna te 
przypadki to było na poprzedniej sesji informowane, komisje pracowały i na podstawie tych 
materiałów i Państwo Kośmińscy czy Pan Kośmiński był na komisji . Komisja wypracowała 
takie stanowisko taką mamy uchwałę, proszę o stanowisko komisji 

Pan Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - było już, że zaopiniowały 
pozytywnie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, przechodzimy do głosowania kto jest za 
podjęciem uchwały w treści jak Radni m a j ą przed sobą ?, kto jest za podjęciem tej uchwały 
W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 1 
Przeciw — 0 
Wstrzymało się - 3 
- 1 osoba nie głosowała -
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VIII/55/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 25 czerwca 2015 roku 

w sprawie skargi wniesionej przez Panią Małgorzatę Kośmińską na działalność 
Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie 
(uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - teraz mamy uchwałę na druku nr 5 w sprawie skargi 
wniesionej przez Pana Marka Rególskiego na działalność Burmistrza Węgorzyna. Komisje tą 
skargą się za jmowały. Materiały Radni otrzymali, ale po wypracowaniu stanowiska do Biura 
Rady wpłynęło pismo, oświadczenie Pana Marka Rególskiego wpłynęło 18.06.2015 r. 
Niniejszym oświadczam, że wycofu ję skargę na działalność Burmistrza Węgorzyna złożonej 
do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Węgorzynie w dniu 15.05.2015 r. oraz do Wojewody 
Zachodniopomorskiego w dniu 19.05.2015 r. w podpisie Marek Rególski. Teczka już też trochę 
nabrała masy Panie mecenasie co powinniśmy zrobić? Wycofać tą skargę? Nie dyskutować?. 
Skarżący wycofuje Radni się zapoznali komisje wypracowały stanowisko 
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Pan Tomasz Werenicz radca prawny - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado taka sytuacja jest 
rzadko spotykana przy obradach Rady Miejskiej i rozwiązanie jest tutaj jedno. Dysponentem 
złożonej skargi jest oczywiście obywatel, który złożył skargę, a zgodnie z zasadami zapisanymi 
w Kodeksie Postępowania Administracyjnego Rada m o ż e uznać skargę za zasadną lub 
bezzasadną. Między innymi mamy do czynienia z taką sytuacją, że cofnięcie skargi nastąpiło 
żeby tą sprawę też formalnie zakończyć w trybie postępowania skargowego przed Radną 
wskazane by było podjęcie uchwały o odstąpieniu od rozpoznania skargi taki odpowiednik 
stosowany w ogólnym postępowaniu decyzji o umorzeniu postępowania. Także tutaj proponuję 
pod rozwagę wprowadzenie modyfikacj i w projekcie uchwały właśnie o tym, że odstępuje się 
od rozpatrzenia skargi z uwagi na je j cofnięcie przez skarżącego, przez obywatela, dziękuję 
bardzo 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Panie mecenasie czy są pytania? Chciałbym 
wnieść żeby przygotować ten projekt uchwały tak jak Pan mecenas wspominał żeby to zapisać, 
żebyśmy mogl i tą uchwałę przegłosować, bo w tej chwil i mecenas nie może składać wniosku, 
chyba że Radny złoży. Pani Burmistrz coś jeszcze chciała 

Pani Burmistrz - skarga jest na moje działania wiec chciałabym kilka dosłownie zdań 
powiedzieć na ten temat. Skarżący wnioskował o pomoc Państwo wiecie o j a k ą ten temat 
omawiałam j u ż dwie sesje temu na zapytanie jednej z radnych. Nie wiem dlaczego skarga jest 
na mnie, skoro nie wydaję decyzji. M a ł o tego w uzgodnieniu z Panią Kierownik OPS - u do 
której była kierowana prośba o pomoc. Uzgadnial iśmy jak tą pomoc załatwić, że tak powiem 
brzydko pozytywnie. Próbowaliśmy wnioskować do Wojewody, żeby przyznał środki na 
wypłacenie takiego zasiłku, ponieważ z doświadczeń miel iśmy taką wiedzę i doświadczenie, 
że w takich przypadkach Wojewoda przyznał pieniądze, które mogl i śmy wypłacić 
poszkodowanym. W związku z tym takie działania podejmowal i śmy w sumie OPS, bo to są 
kompetencje OPS - u, o których wiedziałam i nawet dyskutowaliśmy na ten temat. O 
wszystkim skarżący był informowany o terminach i dzianinach również były prowadzone 
wywiady więc dziwie się tej skardze. Po pierwsze, że wpłynęła na mnie gdzie j a de facto nie 
byłam bezpośrednią stroną w tym postępowaniu. Po drugie, że jest m i zarzucane jakieś 
kłamstwa, opieszałość i lekceważenie, gdzie skarżący był na bieżąco informowany przez OPS, 
bo j a nie byłam zobowiązana do informowania, bo nie do mnie kierowano prośbę o tą pomoc. 
Pomówienia, że robiłam to celowo to lekceważenie i tą opieszałość w ogóle nie wiem o czym 
skarżący m ó w i i co ma na myśli, ponieważ ze skarżącym nic mnie nie wiązało, ani nie wiąże 
nie jes teśmy stronami żadnego postępowania. Więc trudno m i się w ogóle odnieść do zarzutów 
jakie w tej skardze zostały podniesione. Nie wiem również i nie znam przyczyn złożenia 
wycofania tej skargi. M o g ę tylko powiedzieć, że czasy mamy trudne i mamy jeszcze kilka 
innych przypadków zresztą Państwo poprzedni projekt uchwały również wiecie jakie były losy 
tej sprawy i , że jest jeszcze rozwojowa, ale powiem jeszcze o kolejnym. Są osoby, które proszą 
o pomoc, później nie pozwala ją przeprowadzić postępowania w sprawie nie pozwalają, żeby 
był przeprowadzony wywiad środowiskowy, po czym przychodzą i pisemnie składają, że 
rezygnują i żadnej pomocy nie chcą że wy jeżdża ją z Węgorzyna w ogóle z gminy i nie będą 
j u ż w ogóle mieszkańcami naszej gminy. Po czym, po dwóch tygodniach wraca ją i liczą sobie 
termin od początku wniosku o pomoc i mówią że j u ż tyle minęło i nadal pomocy nie ma. Więc 
Szanowni Państwo nie chciałabym, żeby tu się powtórzyła taka sama sprawa w tej chwil i 
najpierw skarżący skarży Państwo się tym zajmujecie, wypracowujecie stanowisko, ja również 
składam wyjaśnienia Pani Kierownik również mamy w tej chwi l i sytuację ,że wycofał tą skargę 
tylko nie jes teśmy w stanie przewidzieć, jakie będą dalsze koleje czy za jakiś czas nie wycofa 
wycofania, bo takie mamy czasy ale tak jak Pan mecenas powiedział tej uchwały podjąć nie 
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m o ż n a w takiej wersji jak została wypracowana, ponieważ stan prawny się zmienił została 
wycofana skarga. Tak jakby zostało zabrany temat 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz poprosiłem Pana mecenasa, 
żeby sporządził ten wniosek logicznie żeby brzmiał nie będą robił przerwy przegłosujemy. 
Przejdziemy do następnego porządku obrad jesteśmy dalej w punkcie tej skargi. Mam 
przygotowany projekt uchwały. Uchwała nr to samo, ale będzie treść zmieniona w sprawie 
odstąpienia od rozpatrzenia skargi Pana Marka Rególskiego na działalność Burmistrza 
Węgorzyno tu mamy podstawę prawną na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy o samorządzie 

gminnym oraz art. 221 § 3 ze zmianami i art. 239 § 1 Kodeksu postępowania administracyjnego 

Rada Miejska w Węgorzynie uchwala co następuje: § 1 będzie brzmiał: odstępuje się od 

rozpatrzenia skargi Pana Marka Rególskiego na działalność Burmistrza Węgorzyna z uwagi na 

fakt wycofania skargi przez podmiot składający, który złożył skargę. Tak by brzmiała nowa 

treść uchwały. § 2 pozostaje bez zmian zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Węgorzynie do powiadomienia skarżącego o sposobie załatwienia skargi poprzez przesłanie 

kopii niniejszej uchwały wraz z załącznikami, czy Radni m a j ą jakieś wątpliwości przechodzimy 

do głosowania akurat w tym momencie nie mamy stanowiska komisji, ale żeśmy tą uchwałę na 

m ó j wniosek, kto jest za przyjęciem mojego wniosku, aby ta uchwała brzmiała tak jak składam 

Pani Radna Sławska - a jak brzmi wniosek? 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - odstępuje się od rozpatrzenia, kto jest za przyjęciem 
mojego wniosku, bo najpierw trzeba wniosek mój bo j a składam jako radny 

W wyniku glosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, za 
wnioskiem Pana Przewodniczącego głosowało: 
Z a - 1 4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 1 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - a teraz głosujemy cała uchwałę to był m ó j wniosek żeby 
taki zapis był, kto jest za tym, aby przyjąć uchwałę na druku nr 5 wraz z przyjętymi moimi 
poprawkami, kto jest za? 
W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 1 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała N r VIII/56/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 25 czerwca 2015 roku 

w sprawie odstąpienia od rozpatrzenia skargi Pana M a r k a Rególskiego 
na działalność Burmistrza Węgorzyna 

(uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do bloku uchwał w temacie przyznania 
dotacji i pierwszy punkt mamy punkt przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. 
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Wniebowzięcia N M P w Węgorzynie t j . projekt uchwały na druku nr 6 tu Radni m a j ą kropki w 
tej uchwale Pani Burmistrz coś jeszcze chciała 

Pani Burmistrz - chciałabym prosić o przyjęcie autopoprawki polegającej na wprowadzeniu w 
miejscu kropek kwotę 20.000, 00 zł 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę o pytania o dyskusję, proszę Radna Górniak 

Pani Radna Górniak - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado mamy do rozdysponowania 
75.000,00 zł 5 wnioskodawców j a tak mniej więcej dowiedziałam się jakie tu kwoty 
przyznawane na komisjach była mowa o kwotach. Chciałabym zadać pytanie dla Komis j i 
według jakiego klucza były przyznawane wysokości, bo powiedzmy przegłosujemy uchwałę 
pierwszą, drugą, trzecią a pula jest 75.000,00 zł i 5 wnioskodawców więc według jakiego klucza 
były przyznawane wysokości dotacji dla poszczególnych kościołów 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - poproszę Panią Burmistrz, niech Pani Burmistrz powie 
jak to było 

Pani Burmistrz - Szanowni Państwo tak jak to m ó w i ł a m w informacji między sesyjnej odbyło 
się spotkanie z proboszczami z parafii z terenu Gminy Węgorzyno m.in. po to, żebym ja miała 
wiedzę co wpisać do LSR - u. Natomiast innym tematem to był podział puli dotacyjnej wedle 
potrzeb jakie Parafie, czy wnioskujący m a j ą ze względu na to, że w między czasie od września 
tamtego roku po dzień dzisiejszy parafie próbowały pozyskiwać na różne sposoby różne środki 
zewnętrzne z różnym skutkiem próbowali do Ministerstwa Kultury i Zabytków do 
Konserwatora, próbowali poprzez Marszałka i dlatego to spotkanie miało na celu jakby zebrać 
te wszystkie informacje. Przedyskutować z zainteresowanymi i wypracować stanowisko jakie 
kwoty w danej parafii na dany obiekt będą potrzebne. Tak wypracowal iśmy wspólnie 
stanowisko, że dla to j a już może powiem wszystkie później będę autopoprawką przy każdym 
projekcie wprowadzać. Dla Parafii Sielsko 10.000,00 zł, dla Parafii Runowo na obiekt 
Chwarstno 20.000,00 zł, na obiekt Runowo 20.000,00 zł na kościół f i l ia lny w Przytoni 
20.000,00 zł kościół f i l ialny w R o g ó w k u 5.000,00 zł 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, proszę pytać jeszcze proszę jeszcze raz radna 

Pani Radna Górniak - dlaczego zadałam takie pytanie, bo po prostu jestem zdziwiona, że tak 
małą dotację dostaje kościół w Sielsku, ponieważ wiem jaka jest sytuacja w Sielsku od wielu 
lat parafianie starają się o remont kościoła, ponieważ jest to kościół zabytkowy. Koszt remontu 
jest dość bardzo duży, parafianie się opodatkowali od tego roku od lutego jesteśmy 
opodatkowani i 3 osoby tacy mężowie zaufania zbierają pieniądze. Ponadto prace, które będą 
wykonywane przy zbijaniu tynków pod nadzorem osoby, która będzie się znała na tym będą 
także wykonywali parafianie wkład pracy parafian będzie bardzo duży 10.000,00 zł jest to 
bardzo niska kwota, która jest przyznawana. Dotychczas w poprzednich latach w jakich 
wysokich kwotach były udzielane dotacje na remonty kościoła. Tutaj wydaje m i się, że 
przyznanie 10.000,00 zł na rozpoczynający się remont kościoła jest zbyt symboliczne, 
gdybyśmy przyznali większą kwotę zmobilizowało by to także mieszkańców Sielska do 
bardziej efektywniejszej także pracy i zbierania tych pieniędzy, ponieważ wszystkim będzie 
wiadomo jakie poszczególne kościoły dostały dotacje 
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Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Radnej za wygłoszenie stanowiska, myślę, że 
wywołam albo Panią Martę albo Ks. Wójciaka, proszę Księże Proboszczu jeżeli chciałby zabrać 
głos to proszę w tym momencie jak to żeście się dogadali czy nie dogadali? 

Ksiądz Proboszcz Karol Wójciak - to ja może powiem tak. Zacznę od takie sytuacji, że jak u 
nas były prymicje z wieloma osobami rozmawiałem po prymice i ktoś m i powiedział, że było 
fajnie a proboszcz sam siebie przeszedł, bo krótko mówił. Postaram się krótko mówić tylko nie 
wiem czy m i się to uda. M o i Drodzy ja bym chciał w jakiś sposób Pani odpowiedzieć, bo 
rzeczywiście na tym spotkaniu, na którym ja byłem była taka kwota zaproponowana 75.000,00 
zł i my uzgadnialiśmy. Tym bardziej, że Pani Burmistrz kilka pytała kilka razy czy te pieniądze 
będą wydawane w tym roku zarówno ks. Henryk, ks. Janusz jak i j a przystaliśmy na tę kwotę. 
Ja jestem tego świadkiem ja m o g ę to potwierdzić, chyba że później były jeszcze jakieś 
dodatkowe rozmowy to było w ubiegłym tygodniu w czwartek albo w piątek Ks. Henryk mówił 
tam jeszcze że musi uzgodnić sprawę Kraśnika czy coś takiego to tyle pamiętam z tego 
spotkania. Ja jeszcze trochę czasu mam ale przed godziną 17:00 muszę wy j ść bo o 17:00 jest 
Msza św. w Brzeźniaku i nie chciałbym się spóźnić. Jak nie będzie głosowania do 17:00 to beze 
mnie też się to odbędzie. Chciałbym jednak za wszystko podziękować za : współpracę z gminą 
z urzędnikami z Radą. Pan Przewodniczący powiedział, że nie zawsze jesteśmy obecni na 
wszystkich sesjach, ale jesteśmy obecni poprzez ogłoszenia jeśli jest np. ogłoszenie Pani 
Burmistrz na temat mamobusa to my ogłaszamy. Jeśli jest ogłoszenie gminy, że jest tam 
wspólny festyn charytatywny to ogłaszamy. Jeśli Pani Aneta zadzwoni i mówi, że coś tam 
trzeba ogłosić dojazdy na wybory ogłaszamy. Więc ta obecność nie zawsze jest fizyczna, ale 
jesteśmy w jakiś inny sposób obecni i za tą współpracę bardzo gorąco dziękuje a Jezusowi też 
dziękuję za dzisiejsze głosowanie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Księże Proboszczu widziałem rękę podnosiła 
jeszcze Pani Burmistrz, czy Pani Marta nie wiem która będzie 

Pani Burmistrz - już momencik bo jeszcze chcę powiedzieć coś Państwu jak to wygląda 
procentowo do wartości kosztorysu, czyli robót jakie będą robione. Ja wiem, że kwota może 
być mała, duża ale wtedy kiedy j ą z czymś porównamy. Więc moglibyśmy dla Sielska dać 
75.000,00 zł a dla innych nic, ale tak jak mówiłam po to było spotkanie żeby pewne rzeczy 
omówić i uzgodnić. Ks. Henryk z Sielska powiedział, że w związku z tym że nie udało mu się 
pozyskać pieniędzy z zewnątrz zakres prac musi podzielić na etapy. W tym roku jest w stanie 
zrobić takie prace, które będą opiewały na nie więcej niż 30.000,00 zł. Dostarczył kosztorys 
ostatecznie w jakiej kwocie będą prace wykonywane w tym roku ta kwota to 24.455,00 zł więc 
dostając dotacje taką jak tu proponuje 10.000,00 zł jest to ponad 40% inne parafie m a j ą 13,5 
%, 15%, 18% jedna 44% więc to nie jest mało i myślę, że to nie jest krzywda i w porównaniu 
z innymi parafiami, które dużo mniejsze procentową pomoc będą mieli, jeśli Państwo tak 
zagłosujecie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz, Radny Szymko 

Pan Radny Szymko - nie byłem co prawda na komisj i w historii samorządu, że tak powiem 
węgorzyńskiego to jak jestem od pierwszej kadencji to pamiętam pieniądze na zabytki, kościoły 
to było w tamtych czasach bardzo ciężko w Radzie znaleźć, że tak powiem w ostatnich 
kadencjach to się poprawiło i w poprzedniej kadencji mieliśmy nawet takie wyliczenie ile, który 
kościół otrzymał kwotowo. 75.000,00 zł mieliśmy w budżecie być może są to duże pieniądze 
dla niektórych małe są to tylko pieniądze na ten początek taki roczny, że tak powiem dzięki 
temu, że są księża którzy działają w naszych parafiach dowodem jest to że np. Parafia w 
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Runowie Kościół w Cieszynie jak ładnie wygląda tam był jakiś projekt, bo bez tego się nie da 
Dostała Parafia w Węgorzynie, Parafia w Sielsku tam mamy Kraśnik w Mieszewie, Zwierzynku 
to są też te niewielkie pieniądze które m a j ą służyć k u temu żeby właśnie był ten początek, żeby 
był ten projekt skoro tutaj jak Pani Burmistrz powiedziała, że te kwoty zostały jak gdyby 
uzgodnione to nawet nie będę śmiał, żeby nawet cokolwiek wnioskować żeby np. bo pochodzę 
z Chwarstna tam też wiem, że jest robiony remont i na pewno by się przydało więcej czy 
Chociażby w Sielsku gdzie jest Kościół pod wezwaniem Sw. Jana, gdzie od lat jeżdżę na 
odpusty też by się przydało więcej, ale myślę, że trzeba się zadowolić tym co mamy i za tym 
będę głosował 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Radnemu, mogl ibyśmy długo na temat dotacji 
dla kościołów rozmawiać. Ja bym o swoim mówił, powinniśmy się cieszyć ze my 
przechodzimy jakoś tak, że na te kościoły dajemy. A jak tą wiadomość powziąłem, że było to 
spotkanie m o ż e akurat Ks. Henryk akurat nie wyeksponował głupio to powiedzieć, że nie bił 
się o większe pieniądze, ale w sumie tak żeście wspólnie dogadali się jakiś konsensus zawarli 
i my j u ż teraz wiemy, że to jest za mało Radna jest z tego terenu znam ten ból, wiem jak na tej 
sali prosiłem o Ginawę było mało i Radni zrozumieli argumenty, tylko skala pomocy wtedy 
była m a ł a to nawet 10% nie było w skali odbudowy kościoła. I dlatego mówię, że trzeba będzie 
postawić tezę inaczej cieszę się, że pieniądze poszły, że pieniądze są dawane na nasze zabytki 
co jest naszym zadaniem poszły, a że mało to niech daliśmy trochę mało. Ja już chciałbym to 
zakończyć puentą, ale Pani Marta widzę 

Pani Sekretarz - j a króciutko tylko 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - z Sielska to rodowita mieszkanka 

Pani Sekretarz - Sielsko jest m i bardzo bliskie, ale j a powiem tak j a też rozmawiałam z Ks. 
Proboszczem i on dobrze o tym wie, że każde pieniądze będą dla niego bardzo pomocne przy 
ubieganiu się o dofinansowanie z innych źródeł. Czyli do Ministerstwa, czy do Konserwatora 
zabytków i księdzu się zobowiązałam, że j a mu ten wniosek napisze kiedy będzie składany 
nabór w listopadzie do Ministerstwa. W ubiegłym roku pisałam księdzu na Mielno, bo taką 
dokumentację m i przyniósł i chciał żeby złożyć wniosek do Ministerstwa na Mielno mówił, że 
będzie sam pisał przez kogoś na Sielsko, nie udało się uzyskać dofinansowania od 
Konserwatora, ale właśnie z tego względu że nie było kontynuacji prac. Zaczynając w tym roku 
i wykazując w Ministerstwie, że j u ż coś zostało na zabytku wykonane przy użyciu środków 
własnych i dotacji czyli w tej sytuacji od gminy będzie łatwiej występować o środki na zewnątrz 
j a będę wnioski na Sielsko pisała, czy przejdą to nie wiem 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Sekretarz, dobrze mamy praktycznie 
dyskusję nad wszystkimi podziałami i sposób podziału. Jeżeli nie byłoby więcej pytań a nie 
widzę proszę o stanowisko Komis j i 

Pan Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarzącej - Komisje przyjęły 

propozycję wpisania w § 2 kwoty 20.000,00 zł. i z tą zmianą projekt uchwały zaopiniowały 

pozytywnie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - kto jest za przyjęciem uchwały w treści jak jest na 
projekcie nr 6 wraz z autopoprawką Pani Burmistrz i stanowiskiem komisj i 20.000,00 zł, kto 
jest za podjęciem tej uchwały w takiej treści? 
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W wyniku glosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 1 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VIII/57/2015 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 25 czerwca 2015 roku 

w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Wniebowzięcia NMP 

w Węgorzynie 

(uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do podjęcia uchwały na druku nr 7 Pani 
Burmistrz m ó w i ł a o tych sumach, proszę zgłosić autopoprawkę 

Pani Burmistrz - proszę autopoprawkę przyjąć kwotę 5.000,00 zł 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę o stanowisko komisji 

Pan Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - projekt uchwały na 
druku nr 7 Komisje przyjęły propozycję wpisania w § 2 kwoty 5.000,00 zł. i z tą zmianą 
projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, kto jest za przyjęciem uchwały na druku 
nr 7 wraz z autopoprawką Pani Burmistrz i stanowiskiem komisji, kto jest za? 
W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 1 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VIII/58/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 25 czerwca 2015 roku 

w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Wniebowzięcia NMP 

w Węgorzynie 

(uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - projekt uchwały na druku nr 8 w sprawie przyznania 
dotacji Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Jana Chrzciciela w Sielsku, proszę Pani 
Burmistrz 

Pani Burmistrz - proszę autopoprawką przyjąć kwotę 10.000,00 zł 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę o stanowisko Komis j i 
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Pan Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - Komisje przyjęły 
propozycję wpisania w § 2 kwoty 10.000,00 zł. i z tą zmianą projekt uchwały zaopiniowały 
pozytywnie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, kto jest za podjęciem wraz z autopoprawką 
Pani Burmistrz i stanowiskiem komisj i, kto jest za? 
W wyniku glosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
- 1 osoba nie głosowała -
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

U c h w a ł a Nr VIII/59/2015 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 25 czerwca 2015 roku 

w sprawie przyznania dotacji Parafi i Rzymskokatolickiej p.w. Św. Jana Chrzciciela w Sielsku 

(uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - w sprawie przyznani dotacji dla Parafii 
Rzymskokatolickiej pw. Najświętszego Tomasza Apostoła w Runowie, proszę Pani Burmistrz 
o autopoprawkę 

Pani Burmistrz - bardzo proszę przy jąć autopoprawką kwotę 20.000,00 zł oraz w uzasadnieniu 
2 akapit ogólny koszt prac 147, otrzymała Parafia Dotację z Ministerstwa i od Wojewódzkiego 
Konserwatora Zabytków. Natomiast do gminy złożyła wniosek o przyznanie dotacji w kwocie 
50.000,00 zł pierwotnie było 25.000,00 zł, ale proszę prawidłowo jest 50.000,00 zł 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze uzasadnienie jest pierwsza strona m ó w i o 
20.000,00 zł, proszę o stanowisko Komis j i 

Pan Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - Komisje przyjęły 
propozycję wpisania w § 2 kwoty 20.000,00 zł. i z tą zmianą projekt uchwały zaopiniowały 
pozytywnie na druku nr 9 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, kto jest za podjęc iem uchwały wraz z 
autopoprawką Pani Burmistrz i stanowiskiem komisji, kto jest za? 
W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 1 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VIII/60/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 25 czerwca 2015 roku 
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w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Tomasza Apostoła 

w Runowie 

(uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - jeszcze jedna uchwała z bloku przyznania dotacji dla 
Parafii Rzymskokatolickiej pw. Najświętszego Tomasza Apostoła w Runowie, ale to dotyczy 
Chwarstna proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz - tutaj więcej autopoprawek, proszę przyjąć kwotę 20.000,00 zł, ale również 
zmiana nazwy inwestycji jest to po interwencji Konserwatora zabytków ma brzmieć tak 
„Przyznaje dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Tomasza Apostoła w Runowie na remont 
wieży i kościoła etap I I , kościoła filialnego pw. Wniebowzięcia N M P 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Radni pewnie autopoprawkę sobie wpisali, proszę o 
stanowisko komisj i 

Pan Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - Komisje przyjęły 
propozycję wpisania w § 2 kwoty 20.000,00 zł. Komisje przyjęły autopoprawkę dot. zmiany 
zakresu remontu. §1 otrzyma następujące brzmienie: „Przyznaje dotacje dla Parafii 
Rzymskokatolickiej p.w. Św. Tomasza Apostoła w Runowie na remont wieży i kościoła 
filialnego pw. Wniebowzięcia N M P w Chwarstnie etap I I " . Po poprawkach komisje projekt 
uchwały na druku nr 10 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, kto z Radnych jest za podjęciem tej 
uchwały wraz z autopoprawką Pani Burmistrz i stanowiskiem komisji, kto jest za? 
W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 5 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VIII/61/2015 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 25 czerwca 2015 roku 

w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Tomasza Apostoła 

w Runowie 
(uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - w związku z tym wyczerpaliśmy blok przyznania 
dotacji i w t y m momencie zakończę ten temat przyznania dotacji chyba, że Ksiądz Proboszcz 
chce coś powiedzieć a jak gdyby wywołałem, bo będę chciał ogłosić przerwę 

Ksiądz Proboszcz Karol Wójciak - żeby nie przeciągać tego ogłoszenia przerwy, dziękuję 
wszystkim Radnym za głosowanie zawsze na święta modlimy się za Radnych za Panią 
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Burmistrz tak jest 19 lipca zamówiła mszę św. w intencji wszystkich w ubiegłą niedzielę chcę 
powiedzieć, ż e modliliśmy się w Przytoni także za Radnych, pracowników Urzędu Miasta i 
Gminy tutaj w Węgorzynie i chcę powiedzieć o Przytoni. Dlatego, że mniej więcej rok temu 
zaczęliśmy zbierać pieniądze w Przytoni zebraliśmy do tej pory ponad 10.000,00 zł, gdy 
napisaliśmy wnioski do różnych instytucji to nam odpisywano, że formalnie nie m a j ą 
zastrzeżeń, ale nie ma kontynuacji wiec nie dostajemy funduszy. Na szczęście udało nam się 
dzięki właśnie pomocy Urzędu z L G D udało nam się dostać 100 parę tys. wieża j u ż jest 
zrobiona odremontowana niedługo będą też wypłacone pieniądze. Kiedy złożyliśmy wniosek 
do Urzędu Marszałkowskiego j a myślę, że jednym z elementów, że dostaliśmy teraz 30.000,00 
zł z Urzędu Marszałkowskiego jest kontynuacja projektu że dalej to robimy, dla porównania 
20.000,00 zł dostajemy na Przytoń kosztorys na to co zakładamy jest 120 parę tysięcy złotych 
tak to w y g l ą d a dostajemy 20 z gminy 120 parę jest kosztorys, z którym musimy się uporać Bóg 
zapłać przepraszam, że długo gadam, j u ż j adę 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Ks. Proboszczu ogłaszam 10 minut przerwy 

-10 minut przerwy -

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - punkt 8 projekt uchwały na druku nr 11 zmiany budżetu 
Gminy Węgorzyno na rok 2015 Radni m a j ą ten projekt uchwały, proszę o dyskusję, pytania 
jest Pani Skarbnik są pytania Radnych?. Proszę o stanowisko Komis j i 

Pan Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - Komisje projekt uchwały 
na druku nr 11 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje, jeżeli nie ma pytań przechodzimy do 
głosowania, kto z Radnych jest za podjęciem uchwały w treści jak jest na druku nr 11, kto jest 
za podjęc iem tej uchwały? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 5 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VIII/62/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 25 czerwca 2015 roku 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2015 
(uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała na druku nr 12, to jest konsekwencja 
wcześniej podjęte j uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Węgorzyno na lata 2015 -2022 proszę o pytania, Pani Burmistrz proszę 

Pani Burmistrz - Wysoka Rado chciałabym prosić o wprowadzenia autopoprawki załącznik 
nr 3 i załącznik nr 1 został on uzupełniony o inwestycje wynikające z programu gospodarki 
niskoemisyjnej 
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Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - czy są jakieś p i a n i a wyjaśnienia? Nie ma, proszę o 
stanowisko komis j i 

Pan Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - komisje projekt uchwały 
na druku nr 12 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, kto z radnych jest za przyjęciem uchwały w 
treści jak jest na druku nr 12 wraz z autopoprawką Pani Burmistrz, kto jest za podjęciem tej 
uchwały? 
W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 5 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VIII/63/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 25 czerwca 2015 roku 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno 
na lata 2015-2022 

(uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - projekt uchwały na druku nr 13 w sprawie przyjęcia 
planu gospodarki niskoemisyjnej dla obszaru Gminy Węgorzyno współfinansowanego z 
funduszu spójności w ramach programu infrastruktury i środowiska 2007-2013 zgodnie z 
u m o w ą o dofinansowaniu nr długi 302/2013 ten program na komisj i Radni mieli możliwość 
zapoznania się. To jest taki gruby materiał to jest na internecie, ale 24 przyszło do Burmistrza 
i do Biura Rady stanowisko Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Szczecinie ja 
przeczytam tylko najważniejsze punkty działając na podstawie art. 48 ustawy o 
oddziaływaniach na środowisko tam dzienniki wszelkie w odpowiedzi na wniosek Burmistrza 
Węgorzyno z dnia 17 czerwca 2015 roku dotyczący możliwości odstąpienia od 
przeprowadzania strategicznej oceny oddziaływania na środowisko dla Planu gospodarki 
niskoemisyjnej Gminy Węgorzyno, poniżej informuję co następuje i tu są wszelkie treści 
uzasadnienia konkluzja jest taka cały obszar Gminy Węgorzyno zlokalizowany jest w 
granicach obszaru Natura 2000, specjalnej ochrony ptaków Ostoja Ińska jednakże stwierdza 
się, że plan gospodarki niskoemisyjnej Gminy Węgorzyno ze względu na swój kosmetyczny 
charakter nie wpłynie negatywnie na wyżej wymienioną formę ochrony przyrody, a jego 
wdrożenie w o l i poprawienia środków środowiska, zwłaszcza stanu powietrza 
atmosferycznego. Mając powyższe na uwadze stwierdzam, że przedmiotowy projekt Planu 
gospodarki niskoemisyjnej Gminy Węgorzyno nie wymaga przeprowadzania strategicznej 
oceny oddziaływania na środowisko. Podpisał to Zastępca Regionalnego Inspektoratu Ochrony 
Środowiska Pani Sylwia Juszczyk takie jest stanowisko Regionalnego Dyrektora Ochrony 
Środowiska na temat planu gospodarki niskoemisyjnej w Gminie Węgorzyno, może dopytam 
po co Pani Burmistrz te plany robimy? 
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Pani Burmistrz - były pieniądze zewnętrzne, był ogłoszony nabór żeby otrzymać pieniądze na 
stworzenie takiego planu, ten plan może powiem co jest w nim jest ogólnie ujęte. Inaczej, 
została zdiagnozowana sytuacja energetyczna Gminy Węgorzyno i zaproponowane pewne 
rozwiązania ż e b y oszczędzać tą energię żeby robić tak, żeby ona była zaoszczędzona żeby były 
wykorzystane inne źródła energii i te odnawialne. Został sporządzony ten plan również ze 
wskazaniem, z jakich środków w przyszłości będzie m o ż n a uzyskać dofinansowanie na 
realizację takich inwestycji. Więc jest to dokument strategiczny, który jest m i niezbędnie 
potrzebny po to, żeby móc aplikować o kolejne pieniądze unijne chcąc zrealizować te zadania, 
które są ujęte w tym planie a skoro nasza Gmina Węgorzyno jest w dobrej sytuacji finansowej 
umożl iwia jące j dalsze inwestowanie, mamy swoje potrzeby mamy potrzeby świetlicowe, bo tu 
również są u j ę t e i świetlice m.in. w Cieszynie również te obiekty, które j u ż funkc jonują są naszą 
własnością a chcemy je adoptować na świetlice. Tu również jest ujęty kolejny etap budowy 
remizy w Węgorzynie z tymi wszystkimi funkcjami i zarządzania kryzysowego. Tu również są 
szkoły, również jest obiekt ratusza, docieplenie hali sportowej, Aglomeracja przecież I I , czyli 
nie wiem czy nie powinniśmy to wpisywać w WPF-kę więc jest to nam potrzebne, żeby m ó c 
pozyskać kolejne pieniądze j u ż na konkretną fizyczną realizacje i inwestycje 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz dokument jest wymagany, czy 
są jakieś pytania proszę Radna Górniak 

Pani Radna Górniak - mamy przyjęcie Planu gospodarki niskoemisyjnej Gminy Węgorzyno 
a gdzie jest ten plan? 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - na internecie, to jest wydrukowana taka książka 

Pani Sekretarz - ale w materiałach było Panie Przewodniczący, że jest na stronie internetowej 
i w Biurze Rady 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę ó stanowisko komisj i 

Pan Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej komisje projekt uchwały na 
druku nr 13 zaopiniowały pozytywnie 

Pani Radna Górniak - Ja mam takie pytanie, bo się nie zapoznałam z tym planem 

Pan Radny Białek - pisze w porządku obrad 

Pani Radna Górniak - gdzie? 

Pani Sekretarz - jest napisane 

Pani Radna Sławska - ale można dopowiedzieć jak pewne rzeczy zapytuje 

Pani Burmistrz - to proszę o pytania będą to będę w miarę możliwości udzielać odpowiedzi, 
ale nie będziemy czytać 86 stronnicowego opracowania po to nie kserujemy, żeby kosztów za 
dużo nie ponosić, bo to też jest forma oszczędzania tej energii i dbania o środowisko po to jest 
informacja że jest do zapoznania i na stronie internetowej i w Biurze Rady i myślę, że materiały 
skoro przychodzą z wyprzedzeniem to jest czas, żeby m ó c się zapoznać 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - można będzie z tym planem się zapoznać ale w Biurze 

Rady jest do udostępnienia jest na stronie internetowej to jest tak jak Pani Burmistrz 

powiedziała to jest strategiczny plan odnowy wsi dzisiaj mamy w porządku coś zmieniać 

musimy mieć jak gdyby zarys, a jak będzie potrzeba to pewnie kiedyś będziemy musieli wrócić, 
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ale tam główne te zadania są uwzględnione pytam radnych, bo widzę sołtys się zgłasza 
udzielam głosu Panie Sołtysie 

Pan Żybort Sołtys Sołectwa Mielno - chciałbym dopytać czy ten plan ma związek z tym co 
kiedyś takie ankiety były? 

Pani Burmistrz - tak, oni robil i konsultacje 

Pan Zybory Sołtys Sołectwa Mielno - rozumiem dziękuję 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - nic nie pozostaje jak przejść do głosowania, kto z 
radnych jest za przyjęciem uchwały na druku nr 13 w treści jak radni m a j ą prze sobą, kto jest 
za? 

W wyniku glosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 5 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VIII/64/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 25 czerwca 2015 roku 

w sprawie przyjęcia Planu gospodarki niskoemisyjnej dla obszaru Gminy Węgorzyno 

współf inansowanego z Funduszu Spójności w ramach Programu Infrastruktura 

i Środowisko 2007-2013, zgodnie z umową o dofinansowanie nr POIS.09.03.00-00 302/13 

(uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - projekt uchwały na druku nr 14 uchwała w sprawie 
zmiany planu odnowy miejscowości Trzebawie. Te plany wiele lat temu żeśmy uchwalali może 
są pytania w temacie? Pani Radna Górniak 

Pani Radna Górniak - chciałam podziękować mieszkańcom sołectwa, że w końcu przenieśli 
ten plac 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - jeszcze nie 

Pani Radna Górniak - ale przeniosą 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - podobne stanowisko było na komisjach tam chaszcze, 
nie chaszcze wszystko tam wymieniono, proszę o stanowisko komisj i 

Pan Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - komisje projekt uchwały na 
druku nr 14 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, kto z Radnych jest za podjęciem uchwały w 
treści jak jest na druku nr 14, kto jest za? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 5 
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Przeciw - O 
Wstrzymało się - O 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VIII/65/2015 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 25 czerwca 2015 roku 

w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości Trzebawie 

(uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - projekt uchwały na druku nr 15 w sprawie wzniesienia 
w Węgorzynie pamiątkowego pomnika, proszę o dyskusje o wprowadzenie Pani Burmistrz, 
radna Kaczmarek pierwsza proszę 

Pani Radna Kaczmarek - proszę Państwa, chciałabym tutaj powiedzieć że jest tutaj mowa w 
m o i m przekonaniu nie o górce tylko o grodzisku mówię tak ze względu na źródła historyczne. 
Książka pod redakcją Tadeusza Białeckiego „ Z dzie jów ziemi łobesk ie j " m ó w i o tym że jest 
to grodzisko wczesno średniowieczne w kształcie ściętego stożka w wysokości 10 m o średnicy 
20 m przy ul . Drawskiej na południowy wschód od ratusza. Jak tu się mówi, że to jest pierwsza 
górka obok gminy. Jeżeli uznamy, że jest to grodzisko to w tym momencie spotkamy się z tym, 
że jest ono chronione prawem dlatego, że wszystkie grodziska czy są ujęte czy nie ujęte w 
rejestrze powinno być chronione prawem. Na stronie internetowej Węgorzyna jest w poz. 40 
na drugiej stronie grodzisko Węgorzyno grodzisko wczesno średniowieczne nr 610 wpisane 
jest i teraz tak ważne jest pytanie, czy to akurat dotyczy tego grodziska, bo znalezione zostały 
materiały, że być może jest jeszcze jedno grodzisko w Węgorzynie, którego tutaj nie ma. 
Dlatego być m o ż e wystąpił jakiś błąd, ale żeby się tego dowiedzieć chciałabym wnioskować o 
wysłanie oficjalnego pisma do Konserwatora Zabytków w celu wyjaśnienia czy to grodzisko 
przy ratuszu, o którym mowa w uchwale jest w spisie zabytków czy też nie i czy m o ż n a 
wykonać taki pomnik jak zamierzamy 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Radnej, proszę Pani Sekretarz 

Pani Sekretarz - j a dziękuję Radnej, że przed sesją udała się do mnie z tym problemem, bo 
wtedy m o g ł a m poszukać w materiałach źródłowych a jest to plan zagospodarowania 
przestrzennego, studium, wykaz zabytków, nieruchomości i grodzisk wpisanych do rejestru 
zabytków. Z naszej ewidencji, ewidencji, którą posiadamy ale od konserwatora z naszego planu 
zagospodarowania, który wygasł w 2003 roku w obrębie ratusza nie jest zaznaczony na mapie 
żadne grodzisko. One faktycznie są w Węgorzynie na terenie naszego Węgorzyna wykazanych 
kilkanaście pozycji, punktów archeologicznych, bo grodzisko tylko jest jedne ale według mapy 
ono jest w terenie jak się jedzie do Drawska za tymi jeziorkami co są dwa i po lewej stronie jest 
oznaczone na tej mapie jako grodzisko ten punkt 610. Innego w dokumentacji j aką mamy i 
konserwatorskiej nie ma, ale Państwa może by była teraz decyzja, żeby dla upewnienia się my 
m o ż e m y wystąpić jeszcze raz do konserwatora j a k i jest stan na dzień dzisiejszy, ale jak mówię 
na dzisiaj to jest wykaz z 2010 roku i takie grodzisko na terenie miasta nie zostało wykazane 
ani w obrębie Ratusza 

Pan Tadeusz Safaryn - Pani Sekretarz tam był piękny pomnik 
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Pani Sekretarz - ale to nie jest grodzisko, bo grodzisko jest czymś innym jak pomnik t j . coś co 

pozostało po jakie jś zabudowie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę Radna 

Pani Radna Kaczmarek - Ja mam tylko do dopowiedzenia tylko chciałam powiedzieć, że 

grodzisko to nie tylko miejsce, na którym budowane były pałace i zamki, ale też mogły mieć 

funkcje obronną lub też zabezpieczającą do którego był przymocowany most 

Pani Sekretarz - może pokarzę jeżeli chodzi o grodziska i punkty archeologiczne wyznaczone 
przez Konserwatora tymi kopami wielkimi. Teren, centrum ratusza, kościoła tutaj Fortunata 
Sosnowskiego jest Drawska jest Grunwaldzka ta górka tutaj koło Urzędu. To jest ta tutaj koło 
urzędu i w tym rejonie żadnego punktu archeologicznego na mapach konserwatorskich to o 
których mówi Pani Marta to już sprawdziłam to jest w obrębie jeziora małe i sercowate i tam 
grodzisko jest oznaczone według tego co tutaj jest w obrębie centrum miasta nie mamy 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Pani Burmistrz proszę 

Pani Burmistrz - Szanowni Państwo może prezentacja j a k ą Państwu za chwileczkę 
wyświetlimy pokaże co w ogóle, chcemy zrobić na tej górce, bo my nie chcemy jej niszczyć 
my nie chcemy prowadzić tam jakiś prac wykopaliskowych itd. my chcemy j ą po prostu 
uporządkować w ramach prac porządkowych wiosennych zostały tam gałęzie, chaszcze itd. w 
tej chwil i są tam poukładane wejścia ta ścieżka, bo ta górka jest w tej chwil i bardzo pięknym 
obiektem. M y nie chcemy je j niszczyć my chcemy j ą wręcz bardziej wyeksponować wejście na 
tą górkę jest takim ślimakiem wkoło się wchodzi taką serpentyną na samą górę tam faktycznie 
był jakiś sokolik, kamienie zalane betonem częściowo jest to rozkruszone i nie chcemy żeby 
właśnie tam na tym miejscu były przyczepione tablice z wygrawerowaną treścią. Jedna będzie 
dotyczyła, przynajmniej Rota j a k ą składają żołnierze przysięgę. Natomiast trzy mniejsze 
tabliczki na każdej z nich osobna będzie upamiętniona osoba nas mieszkaniec, który poległ 
podczas służby dla Rzeczpospolitej Polskiej. Myślę że jak Państwo zobaczycie jak to by miało 
wyglądać to nie popsuje tej górki nie zniweczy. M y nie m a j ą c za dużo środków w budżecie 
będziemy chcieli tą górkę obsadzić porządnymi roślinami może w przyszłym roku, żeby 
zabezpieczyć przed osuwaniem się. Górka do tej pory poprzez siły natury poprzez deszcze 
ulewne to, że nigdy nikt tam nic nie konserwował po prostu niektóre zbocza były poobsuwane. 
W momencie prac porządkowych były te wyrwy wygłaskane i wypłukane przez wodę były 
uzupełniane ziemią, żeby jednak ten charakter okręgu pozostał. Więc my nie niszczymy, a 
wręcz staramy się aby to miało taki charakter właśnie taki historyczny jak kiedyś miało. 
Będziemy dążyć do takiego wyglądu, ta ściana będzie bo to jest w programie komputerowym 
bardzo równa a my chcemy trochę taką niedokończoną, która będzie w półkolu, żeby ona stała 
i się na boki nie gibała i właśnie jak widzicie te ciemniejsze plamy są właśnie te tablice na 
których będzie wyryta treść 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - ja w y w o ł a m mieszkańca coś zaczął mówić o jakimś 

pomniku Pan to widział? To stało? Co to było? 

Pan Tadeusz Safaiyn - pewnie to było takie pomniki drogie tworzywo jak to się nazywa co 

robią pomniki? 

Pani Radna Kata — granit? 

Pan Tadeusz Safaryn - granit to duży pomnik był, to było piękne 
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Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - to co to przedstawiało? 

Pan Tadeusz Safaryn - to było takie kwadratowe z taką dużą wieżą, oni to potem zwalil i 56-

57 roku to zdemolowali 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - pomnik został tam postawiony dla żołnierzy, którzy 

zgięli na froncie I wojny światowej postawili to mieszkańcy Węgorzyna, którzy mieszkali w 

Węgorzynie to się nazywało z Wermachtu czy jakoś tam. Walczyli na Wschodzie i zostali 

przewiezieni postawiono tutaj pomnik. O ten teren to część radnych to zna temat zawsze się 

zwracają przedstawiciele Bractwa Strzeleckiego, żeby pozwolić i m postawić symbol 

wojowania czy jak to tam zwał. I postawili ten pomnik, to było wiele lat temu to j u ż ten temat 

był głośny, publiczny bo jeden z Burmistrzów odmawiał to wtedy leciał temat to był Konarski 

on wtedy nie chciał się zgodzić, żeby oni postawili to wychodziło w przekazie, że my chcemy 

postawić im, a my nie chcieli postawić 

Pan Tadeusz Safaryn - Pan nie na daty kiedy to było budowane na tej górze? 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - nie my jesteśmy młodsi trochę 

Pan Tadeusz Safaryn - 54-55 rok 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - ale mamy zapytanie Pani Radnej Kaczmarek myślę, że 
te wątpl iwości to dla Pani Burmistrz, dla Pani urzędników to są ważne i proszę to sprawdzić, 
bo Radni zdecydują się tą uchwałę przyjąć, ale my podejmujemy uchwałę na wiedzę j a k ą 
posiadamy. Gdyby coś było nie tak prawnie jeżel i to by było, że to jest grodzisko i nic nie 
m o ż e m y zrobić to nic naprawdę nie m o ż e m y nic robić bo później byśmy musieli to rozbierać 
czy burzyć i koszty ponieść, pewnie grozi to sankcjami dla urzędnika, który to zrobił czy 
świadomie czy nieświadomie to trzeba to jednak dopełnić. Wiem, że terminy idą, j a mam 
kolegów w wojsku co prawda jeżdżą po świecie i oni m i o tym mówią, że oni tu w Węgorzynie 
się zaangażują jeden jest członkiem naszego koła myśliwskiego i tutaj naprawdę różnie 
przy jeżdżają wartę honorową pełnią różnie ze Stargardu i chcieli uświetnić tych żołnierzy, 
którzy dla dobra tej wolności tej obecnej giną w świecie na normalnym polu nie na wojnie żeby 
zachować tą wolność taką ogólną jakby rozumiemy jeszcze Radna proszę 

Pani Radna Górniak - j a myślę, że to będzie bardzo dobre miejsce jeśli będzie m o ż n a 
oczywiście uważam, że to powinno się sprawdzić podoba m i się też projekt bo jest bardzo dużo 
wolnego miej sca i jest miejsce na inne tablice, które będzie m o ż n a 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - niech nie giną 

Pani Radna Górniak - jest to miejsce gdzie będzie można np. dla tych którzy powiedzmy 

zasłużyli 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - to są c i pierwsi trzej, którzy z naszej gminy zginęli 

Pani Radna Górniak - nikt nie wie jak będzie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - te wątpl iwości trzeba rozwiać tu przy tym stole, bo 

przejdziemy do głosowania. Jeżeli nie będzie spełniało wymagań to trzeba przerwać czy 

uchwała jest czy uchwały nie ma a jeżeli chcemy to robić, to musimy to zrobić teraz. W 

protokole też będzie bo Pani Radna złożyła też wniosek żeby sprawdzić, u Konserwatora 

zapytać Pani Burmistrz proszę 
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Pani Burmistrz - ja jeszcze dodam, bo Pani Radna Kaczmarek monitowała te swoje 
wątpliwości j u ż na Komisj i . Odpowiadał wtedy pracownik, który się tym zajmuje, że tam nie 
ma żadnych p u n k t ó w archeologicznych itd. w studium nie ma żadnego zapisu, że ten teren nie 
jest objęty ochroną konserwatorską, że nie jest wpisany do ewidencji i rejestru zabytków. 
Myśmy również konsultowali się fakt faktem telefonicznie z różnymi instytucjami, my musimy 
mieć jeszcze ich jakieś decyzje, czy uchwały itd. więc my tu ustnie mamy informacje, że 
wystarczy podjęta przez nas uchwała. Natomiast z tego co Rozumiem to Pani Radna prosi żeby 
wystąpić jeszcze na piśmie, żeby rozwiać je j wątpliwości tak dodatkowo? 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - nie tylko Radnej Kaczmarek, ale żeby wielu Radnych 
którzy nie znają tła całego 

Pani Sekretarz - jeśli chodzi o stan prawny tego miejsca, który oznaczymy na mapce załączonej 
do wniosku jeszcze. Nie będziemy składać wniosku o wpisanie zostaje tak jak jest według 
Konserwatora na dzień dzisiejszy 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę o stanowisko Komis j i 

Pan Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - komisje projekt uchwały na 

druku nr 15 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję przystępujemy w związku z tym do 
głosowania, kto jest za przyjęciem uchwały tak jak brzmi projekt uchwały na druku nr 15, kto 
jest za podjęc iem tej uchwały? 

Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych głosowało: 
Z a - 1 4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 1 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta, ale to co Radna składała to 
pracownicy Urzędu i Burmistrz słyszeli do sprawdzenia 

Uchwała nr VIII/66/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 25 czerwca 2015 roku 

w sprawie wzniesienia w Węgorzynie pamiątkowego pomnika 
(uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - projekt uchwały na druku nr 16 w sprawie wyrażenia 
zgody na nabycie od osoby fizycznej nieruchomości stanowiącej działkę nr 89/1 w obrębie 
Kąkolewice. Czy są pytania do projektu uchwały, proszę o stanowisko komisji 

Pan Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - komisje projekt uchwały na 
druku nr 16 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, kto jest za podjęc iem uchwały w treści jak 

jest na druku nr 16, kto jest za? 

Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych głosowało: 
Z a - 1 5 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 0 
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Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VIII/67/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 25 czerwca 2015 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie od osób fizycznych 
nieruchomości stanowiącej działkę nr 89/1 w obrębie Kąkolewice 

(uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała na druku nr 17 również w sprawie wyrażenia 
zgody na nabycie od skarbu Państwa tym razem od Agencji Nieruchomości Rolnych 
nieruchomości stanowiącej działkę 46/15 w obrębie Kąkolewice podobne uzasadnienie 
związane z b u d o w ą drogi. Czy są pytania? proszę o stanowisko Komis j i 

Pan Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - komisje projekt uchwały na 
druku nr 17 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - kto z radnych jest za podjęciem uchwały w brzmieniu 
jak jest na druku nr 17, kto jest za? 

Na ogólną l iczbę obecnych na sali obrad 15 radnych głosowało: 
Z a - 1 5 
Przeciw - 0 
Wstrzymało s ię - 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VIII/68/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 25 czerwca 2015 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie od Skarbu Państwa Agencji Nieruchomości 
Rolnych nieruchomości stanowiącej działkę nr 46/15 w obrębie Kąkolewice 

(uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - projekt uchwały na druku nr 18 w sprawie powołania 
zespołu zgłoszonych kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego na okres kadencji 2016-
2019. Biuro Rady dało Radnym stanowisko do Biura Rady wpłynęło stanowisko od Krajowego 
Składu Sędziów Społecznych, od Wojewody w sprawie w y b o r ó w powołania ławników. Ja 
może przeczytam tylko ze dwa zdania, które tam m ó w i ą Radni to przeczytają, ale zanim 
przejdziemy do głosowania. „Szanowni Państwo Radni z przykrością informujemy, że 
oddelegowani przez Rady Gmin ławnicy są osamotnieni nie są należycie szkoleni, jeśli w ogóle 
są szkoleni przez sądy gdyż prawo o ustroju sądów powszechnych nie nakłada na Prezesa Sądu 
obowiązku szkolenia ławników, a Ministerstwo Sprawiedliwości nie nadzoruje szkoleń 
ławników w sądach nie jest zainteresowane przygotowaniem ławników do pracy w sądzie. 
Natomiast ministerialna polityka udziału obywatela w wymiarze sprawiedliwości dąży do 
pozbawienia się konstytucyjnego przedstawiciela obywateli w wymiarze sprawiedliwości 
czego dowodem jest usunięcie na przestrzeni k i l k u ostatnich lat ok 30 tys. ławników z sądów. 
Narusza jąc t y m samym Konstytucję, osłabiając nadzór obywatelski nad pracą Sądów, 
szczególnie zauważalne jest to w pracy sądów rejonowych. Pragniemy także Państwu 
przypomnieć, że ławnik to funkcjonariusz publiczny o wysokiej randze społecznej, k tóremu 
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powierza się los podsądnych w najwyższych priorytetach orzeczniczych. Za czynności sądowe 
otrzymuje opodatkowaną rekompensatę pieniężną 71,06 zł brutto, Ekwiwalent ten jest za 
całodzienną pracę w sądzie, nie pokrywa kosztów jakie wydatkują ławnicy w związku z 
czynnościami sądowymi" . Treść Radni m a j ą dalej przed sobą my mamy tutaj jednego z 
ławników. Jak zapytałem jak wyglądała praca ławnika przykro mówić, ale tej pracy nie ma 
orzeczenia sądów nieraz w telewizji słyszymy zawodowi fachowcy nasi prawnicy czasami są 
takie wyroki, proszę udzielę głosu 

Pan Radny Białek - oszczędności są i dlatego nie wzywają ławników 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - całe 70 zł to akurat przyszło do Rady przed wyborem 
zespołu opiniującego i mamy tą uchwałę na druku nr 18 Pani Marta Banasik jest długoletnim 
przewodniczącym tego składu, chodzi o to żeby Ci ławnicy byl i chętni żebyśmy takich mieli w 
ternie, żeby oni się zgłaszali 

Pani Sekretarz - żeby do 30 czerwca cokolwiek wpłynęło wtedy zespół będzie miał co robić, 
na razie nie ma zainteresowania, nie ma dopytywani, foimalności do złożenia swoich 
kandydatur, m o ż e tak się stać że po prostu nie będzie. W zeszłej kadencji mieliśmy do wyboru 
dwóch ławników do spraw karnych złożona została tylko jedna oferta, dobrze że spełniała 
warunki tak więc zespół mógł ocenić 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - czy są pytania do projektu tej uchwały? ja poproszę 
teraz stanowisko Komis j i 

Pan Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - Komisje wnioskuję o 

wpisanie w § 1 ppkt 2 Pana Bogusława Szyłowicza na członka i w ppkt 3 Panią Martę 

Kaczmarek, komisje po poprawkach projekt uchwały na druku nr 18 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, te osoby wyraziły zgodę za wpisaniem, czy 
są jeszcze może jakieś inne nazwiska. Przechodzimy do głosowania, kto z Radnych jest za tym 
aby w sprawie powołania zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów na ławników do Sądu 
Rejonowego na okres kadencji 2016-2019 zgodnie z wnioskiem komisj i zostali dopisani Pan 
Szyłowicz i Pani Kaczmarek z takim wnioskiem komisji, kto jest za przyjęciem uchwały o 
takiej treści zgodnie z wnioskiem komisji? 

Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych głosowało: 
Z a - 1 5 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VIII/69/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 25 czerwca 2015 roku 

w sprawie powołania zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów na ławników do 
Sądu Rejonowego na okres kadencji 2016 - 2019 

(uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała na druku nr 19 w sprawie zmiany uchwały w 
sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Węgorzyno może Pani Marta powie, dlaczego tak wróciło. 
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Ja mam tutaj to zawiadomienie od Wojewody o wszczęciu postępowania, dlatego jest ten 
projekt u c h w a ł y 

Pani Sekretarz - dlaczego był przedkładany projekt uchwały na ostatniej sesji w sprawie 
zmiany statutu informowałam Państwa, że zostały rozszerzone zapisy poprzez wprowadzenie 
takiego organu jak Komisja Rewizyjna, która będzie kontrolowała działalność zarządu. Nie 
mniej jednak Nadzór Wojewody poinformował nas, że wszczyna postępowanie nadzorcze 
mające do uchylenia niektórych zapisów z tego statutu, chyba że my jak gdyby to wcześniej 
uczynimy j a k b y z Urzędu. Ja po to, żeby nie przedłużać procedury żeby w końcu ten Statut 
mógł wejść w życie te zmiany, które proponował Wojewoda wprowadziłam. Konsul towałam 
się też z mecenasem czy warto czy składać skargę do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 
na rozstrzygnięcie Wojewody z racji tego, że te zapisy, które nam Wojewoda proponuje 
funkc jonują w innych Statutach Osiedli. Nie mniej jednak w tym roku nowy wyrok z 5 lutego 
naszego S ą d u Wojewódzkiego w Szczecinie zapadł poprzez to że, Rady musiały te zapisy 
wyrzucić z tych uchwał. Uznaliśmy razem z mecenasem, że szkoda czasu na zajmowanie się 
W o j e w ó d z k i m Sądem Administracyjnym jak gdyby samoczynnie poprawiamy ten Statut 
poprzez wykreślenie te rzeczy dotyczące tak naprawdę kontroli Zarządu 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje czy są pytania? Proszę o stanowisko komis j i 

Pan Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - komisje projekt uchwały na 
druku nr 19 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, kto z Radnych jest za podjęciem uchwały na 
druku nr 19 w treści jak Radni maja przed sobą kto jest za? 

Na ogólną l iczbę obecnych na sali obrad 15 radnych głosowało: 
Z a - 1 4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało s ię - 1 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VIII/70/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 25 czerwca 2015 roku 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Węgorzyno 
(uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu) 

5.1.Rozpatrzenie Sprawozdania Burmistrza Węgorzyna z wykonania budżetu Gminy 

Węgorzyno za 2014 rok 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - skończyliśmy blok uchwał teraz przechodzimy do 
punktu Rozpatrzenie Sprawozdania Burmistrza Węgorzyna z wykonania budżetu Gminy 
Węgorzyno za rok 2014 Sprawozdanie Radni otrzymali w terminie wcześniejszym taką 
książeczkę z wykonania budżetu. W tej chwil i odczytam uchwałę Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o przedłożonym przez Burmistrza Węgorzyna sprawozdania wykonania 
budżetu Gminy Węgorzyno za 2014 rok wraz z informacją o stanie mienia w y m ó g taki jest, że 
opinię tą Przewodniczący czyta w całości. 
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- Pan Przewodniczący Rady Miejskiej w Węgorzynie odczytał Uchwałę Nr XCVI.173.2015 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 21 kwietnia 2015 
roku w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Węgorzyna sprawozdania z 
wykonania budżetu Gminy Węgorzyno za 2014 rok wraz z informacją o stanie mienia -
(uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - w pkt b mamy przedstawianie uchwały komisji Rady 

Miejskiej, opinia Komisj i Rewizyjnej proszę o opinię, będzie też Komisja Budżetowa 

Pan Nowacki Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Ja mam takie pytanie bo tutaj wszyscy 

Radni miel i w materiałach opinię, czy jest jakiś wymóg żeby to odczytać?, bo chyba wszyscy 

zapoznali się z tymi materiałami 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Panie mecenasie 

Pan Tomasz Werenicz radca prawny - to praktycznie zależy od wol i Radnych bo takiego 

wymogu nie ma 

Pan Radny Nowacki - Czy Państwo Radni zapoznali się z tą opinią czy jest potrzeba odczytania 

tego? Czy ktoś z Państwa widzi potrzebę odczytania tego? 

Pani Radna Sławska - Nie może tak być to jest bardzo ważne 

Pani Radna Kata - ale jak dostajemy materiały wcześniej to się zapoznajemy 

- Pan Radny Nowacki odczytał opinię Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Węgorzynie o 
wykonaniu budżetu Gminy Węgorzyno za rok 2014 -
(opinia stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu) 

Pani Radna Sławska - ja mam jeszcze takie pytanie bo Pan przeczytał Gmina wypracowała 
wolne środki, Gmina zachowała równowagę budżetową, a ponadto nie przekracza 
dopuszczalnego wskaźnika zadłużenia jaki może być? Bo tutaj nie ma chciałabym wiedzieć 
jak i jest dopuszczalny wskaźnik zadłużenia? 

Pan Radny Nowacki - 5,71 

Pani Skarbnik - to nie jest wskaźnik zadłużenia od 2014 roku jest dla każdej gminy ustalony 
wskaźnik dopuszczalnej spłaty raty kredytowej w danym roku a wskaźnika zadłużenia jakiego 
takiego nie ma, ale my w starym wskaźniku się mieścimy 5 z czymś tak ale to jest w tylko 
dopuszczalny wskaźnik spłat rat kredytowych 

Pani Radna Sławska - ale tam nie ma jakieś granicy? 

Pani Skarbnik — to jest to co właśnie Pani mówię, że kiedyś było, że gmina mogła spłacić w 
ciągu roku 15% dochodów wykonanych w roku budżetowym na dzień dzisiejszy wskaźnik ten 
jest obliczany na podstawie trzech ostatnich lat i wynosi 5 z haczykiem i my się mieścimy 

Pani Radna Sławska - dziękuję 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - czy są jeszcze jakieś pytania? kiedyś to się mówiło o 

wskaźniku zadłużenia, żeby nie przekroczyć 60% od trzech lat chyba nie obowiązuje. M y 
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byliśmy na poziomie tych 40%. Zanim przejdziemy do głosowania uchwały w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania, poproszę o opinię komisj i 

- Pan Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - odczytał opinię Komisji 
Budżetowo - Gospodarczej ze wspólnego posiedzenia z Komisją Społeczno - Oświatowa -
(opinia stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej w Węgorzynie - dziękuję Przewodniczącemu Komis j i o 
przedstawienie opinii, proszę czy są pytania do wykonania sprawozdania finansowego budżetu 
za 2014 rok. Myślę, że wstępnie sprawozdania zostały zaprezentowane nie ma pytań 
przejdziemy do głosowania. Uchwała na druku nr 22 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego oraz zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Węgorzyno za 
2014 rok, kto jest za podjęciem tej uchwały w treści jak Radni maja przed sobą? 
Na ogólną l iczbę obecnych na sali obrad 15 radnych głosowało: 
Z a - 1 4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało s ię - 1 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VIII/71/2015 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 25 czerwca 2015 roku 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz zatwierdzenia sprawozdania 
z wykonania budżetu Gminy Węgorzyno za 2014 rok 

(uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu) 

5.2 Absolutorium dla Burmistrza Węgorzyna z tytułu wykonania budżetu za 2014 rok 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do następnego bloku absolutorium dla Burmistrza 
Węgorzyna z wykonania budżetu za 2014 rok. Proszę o przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Węgorzynie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Węgorzyna za 2014 
rok proszę Przewodniczącego 

- Pan Radny Nowacki przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Węgorzynie w 
sprawie udzielenia Burmistrzowi Węgorzyna absolutorium za 2014 rok -
(wniosek stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Przewodniczącemu, ja będę miał troszkę mniej do 
czytania, ale to musze odczytać 

- Pan Przewodniczący Rady Miejskiej w Węgorzynie odczytał Uchwałę Nr CLIX.310.2015 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 15 czerwca 2015 r. w sprawie 
wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Węgorzynie w sprawie udzielenia 
Burmistrzowi Węgorzyna absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2014 — 

(uchwała stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę o opinię komisji 

Pan Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - komisje z projektem uchwały na 
druku nr 24 się zapoznały 
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Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy w związku z tym do głosowania uchwały na druku 
nr 25 w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2014. Na podstawie artykułów Rada 
Miejska w Węgorzynie uchwala co następuje: §1 Po zapoznaniu się z: Sprawozdaniem z wykonania 
budżetu za 2014 rok, sprawozdaniem finansowym gminy za 2014 rok, opinią Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu, informacją o stanie mienia gminy, wnioskiem 
Komisji Rewizyjnej, opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej udziela 
Burmistrzowi Węgorzyna absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2014. §2 uchwała wchodzi 
w życie z dniem podjęcia 

Pani Radna Sławska - czy mogę pytanie zadać jeszcze do tego? 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę 

Pani Radna Sławska - fajnie wszystkie słupki nam się zgadzają proszę Państwa ja mam takie pytanie, 
któraś to jest sesja z kolei mi się wydaje tak jakby Gmina Węgorzyno stanęła w miejscu bo nie mamy 
inwestorów. Pani Burmistrz działki np. w Runowie Pomorskim są poza „Naturą 2000" Czy nikt nie jest 
zainteresowany zakupem tych działek w Runowie? 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Pani Radna przeproszę, ale to był punkt dyskusja o budżecie o 
wykonaniu w tej chwili poszliśmy już krok dalej. W wolnych wnioskach ten temat będziesz Pani mogła. 
Jesteśmy przy absolutorium Pani Burmistrz w temacie 

Pani Burmistrz - Panie Przewodniczący ja nie mogę pozwolić, żeby Radna była w nieświadomości 
całym terytorium gmina leży w „Naturze 2000" nie prawdą jest, że działki w Runowie są poza „Naturą 
2000" 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - myślę, że w odpowiedziach na interpelacje Pani rozszerzy 
odpowiedź, bo treść pytania zrozumieliśmy będzie czas na to. Jesteśmy przy projekcie uchwały na druku 
nr 25 ja przeczytałem treść tej uchwały. Przechodzimy do głosowania. Kto z Radnych jest za podjęciem 
tej uchwały w treści jak mamy przed sobą? kto jest za? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych głosowało: 
Z a - 1 3 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 2 

Uchwala Nr VIII/72/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 25 czerwca 2015 roku 

w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2014 

(uchwała stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję stwierdzam, że absolutorium Pani Burmistrz z tytułu 
wykonania budżetu za rok 2014 otrzymała. W związku z tym Pani Burmistrz, bo to jest stresowe trochę 
z podziękowaniem za wykonanie budżetu i tymi opiniami Komisji Rewizyjnej, komisji naszych stałych 
w uszanowaniu wyników głosowania o udzielenie absolutorium. Takie są prawa głosowań na tej sali 
gratuluję wykonania budżetu Pani Burmistrz i proszę dużego zaparcia w wykonaniu budżetu na rok 
2015. Bo ten budżet co tworzyliśmy to jest nowy, tamten to jest stary, gdyby wybory potoczyły się 
inaczej mogłoby być inaczej, dziękuję Pani. 

- zgromadzenia zaczęli bić brawa, Pan Przewodniczący wręczył kwiaty-

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - nie byłoby to pełne gdyby, sama Burmistrz też budżet tworzyła 
Sprawozdanie z wykonania budżetu to to co Pani Burmistrz mówiła te słupki zapisała nasza Skarbnik 

Strona 35 z 46 



to co już zrobiła Pani Burmistrz to już poszło, ale to żeby słupki się zgadzały w sprawozdaniu to jest 
ważne żeby słupki się zgadzały działy, rozdziały Radny Szymko mówi żeby one się zgadzały żeby Pani 
więcej spała nocami nie tworzyła tych zmian do budżetu dziękujemy 

- zgromadzenia zaczęli bić brawa, Pan Przewodniczący wręczył różę-

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej w Węgorzynie - a, że mi zawsze jest miło pracować z Panią 
Sekretarz to jest nasza opoka i w prowadzeniu biura naszego i przy pomocy i dla mnie i dla biura i 
pewnie dla Radnych tej Pani można pytać ona naprawdę ile wie to powie a jak nie wie to zapyta 
mecenasa i tez nam pomorze dziękuję Pani Marto 

- zgromadzenia zaczęli bić brawa, Pan Przewodniczący wręczył różę -

Pani Burmistrz - ja bardzo dziękuję za udzielenie absolutorium Państwo doceniacie ten wkład , który 
wkładam przy pomocy pracowników urzędu w polepszaniu życia naszym mieszkańcom jak możemy 
tak się staramy często bardzo ciężko i z tego miejsca chciałabym się złączyć do podziękować jakie Pan 
Przewodniczący złożył na ręce naszych Pań, Pani Sekretarz, Pani Skarbnik za to, że ze mną wytrzymują 
i że takie tempo wytrzymują, bo nie prawdą jest to co Pani Radna mówi, że gmina zatrzymała się w 
miejscu ja myślę, że to potwierdzą Panie jak często do mnie mówią szefowo trochę wolniej, szefowo 
czy my musimy to wszystko robić bo już nie zdążymy, bo już się nie wyrabiamy a my jeszcze coś 
jeszcze coś są nabory składamy, pozyskujemy, próbujemy kolejne rzeczy robić nawet jeśli jest mało 
czasu jeśli na początku nie jesteśmy wszyscy do tego przekonani to jak znajduje się środki zewnętrzne 
to wszystkich nas to cieszy, że nie obciążamy naszego własnego budżetu a tym samym nie dociążamy 
nie dokręcamy śruby naszym mieszkańcom tylko korzystamy jak możemy ze środków zewnętrznych 
żeby naszych pieniędzy starczyło na jak najwięcej rzeczy, dziękuję 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz 

6. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych oraz na interpelacje zgłoszone na 
poprzednich sesjach 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych oraz na 
interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach zanim udzielę Pani głosu, bo pewnie Pani 
Burmistrz większość interpelacji jest do Pani jedna jest do mnie ponawiana po raz kolejny na 
tej sesji otrzymaliśmy ofertę przeszkolenia radnych i sołtysów z biura kształcenia z Centrum 
Inicjatyw to co szkoli. Zaproponowano nam Pana mecenasa Adamca to mamy na Sali bardzo 
często m ó w i ę poprzednio my chcemy nie tyle, żeby coś tam sugerować bo czasami jest temat 
dwuznaczny, bo zatrudniony w urzędzie wykłada to samo nam przekaże. Wiem, że czasami są 
szkolenia osób trzecich to Ci mecenasi czasami co obsługują gminę też siedzą i też chcą 
posłuchać j a k w innych rejonach to wygląda j a nie odstąpiłem od szukania szkoleń. To co 
wspomniała Pani, że teraz są wakacje może to w szkole my nie planujemy sesji to fakt, ale na 
pewno radni jeżel i będzie potrzeba to się spotkamy. Teraz nie rok szkolny to nie wszyscy 
nauczyciele w y j a d ą na urlopy gdzieś daleko w świat może gdzieś tu będą krążyć pewnie się 
spotkamy nawet i w l ipcu nic nie będą obiecywał. Jeżeli będzie temat szkolenia zadawalający 
treść to na pewno poprosimy i radnych i sołtysów. Pani Burmistrz proszę o pozostałe 
odpowiedzi 

Pani Burmistrz - Szanowni Państwo większość interpelacji dotyczyła stanu dróg i tak: 

/. Radny Krzączkowski - jeśli chodzi o drogę z Runowa do Winnik to co się w tej chwil i 
z nią dzieje to faktycznie tragedia ona jest wąska m i j a j ą c się samochody nanoszą to całe 
błoto i ziemię na drogę. Będziemy to pilotować będziemy przekazywać do Zarządu 
Dróg Powiatowych, ponieważ jest to droga powiatowa. Ten stan się nasilił ze względu 
na to, że jest remontowany przejazd w Runowie Pomorskim w momencie kiedy przejazd 
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został zamknięty, pobocza tej drogi nie były wykoszone więc też szybko 
interweniowaliśmy jak tylko się dowiedzieliśmy, że wzmorzył się ruch na tych drogach 
poruszony przez radnego i od razu na następny dzień było z rana wykaszane, bo 
naprawdę wielkie niebezpieczeństwo było poruszać się na takich nie okoszonych. 

2. Radna Kamińska - to myślę, że j u ż odpowiedź udzieliłam dość obszerną jeśli chodzi o 
tą drogę do Sarnikierza mam informację od Radnego Powiatu Krzysztofa Gwoździa, 
którzy też dzisiaj mieli sesje nie wiem czy się skończyła powiatowa w każdym bądź 
razie miał informację ze Starostwa, że decyzja na wycinkę tych drzew będzie dopiero 
w przyszłym tygodniu 
Pani Radna Kamińska - to pytanie dalsze to nie stracimy dofinansowania? 

Pani Burmistrz - zobaczymy, kiedy dostane decyzje jak ogłosimy przetarg, czy się zgłoszą 
f irmy, które będą widziały możliwość jeszcze zrealizowania a teren bardzo trudny 

3. Radna Kata - o te ławki przy Runowskiej, przeniesienie ławki tak już przekazałam do 

pracownika, który się tym za jmował 

4. Radny Szymko - tak jak mówiłam będziemy na staże przy jmować będziemy próbować, 
co jest przy drogach gminnych to właśnie tymi pracownikami. Natomiast co leży w 
kompetencjach Zarządu Dróg Powiatowych będziemy przekazywać lub w 
porozumieniu realizować. Tak jak Państwo słyszeliście na poprzedniej sesji co 
Wicestarosta mówiła o tych projektach „Zebra" i „Dróżnik" są problemy projekt 
„Brukarz" się skończył do 5 osób z tego projektu miały być do każdej z nich 
dokooptowane dwie osoby i miały realizować właśnie takiego typu sprawy w każdej z 
gmin powiatu łobeskiego i jest problem. Jest bezrobocie ale nie ma bezrobotnych, 
którzy by byl i chętni w takim czymś brać udział Urząd Pracy też ma z tym problem 
żeby znaleźć i oddelegować 

5. Komórki zazwyczaj pracownicy w terenie m a j ą komórki, jak jest to pracownik który 

nadzoruje to ma służbową naszą. Jeśli są to osoby które za jmują się pracą fizyczna w 

terenie to m a j ą swoje my mamy kontakt. Zawsze można zadzwonić do nas a M y wiemy 

jak z n i m i się skontaktować 

6. Pani Radna Sławska - to znaczy powiem tak byłam na w i z j i przejechałam się tam. Ten 
teren jest wykoszony samochody m o ż n a stawiać nie wiem w czym byłby problem 

Pani Radna Sławska - Zjazd z tej drogi Pani burmistrz nie wiem może by trzeba było przekopać 
bo tam jest spad jak jest ta droga teraz tak podjedzie się prosto, ale przed Wszystkimi Świętymi 
tam jest tragedia zjechać tak jak Pani m ó w i m o ż n a sobie coś urwać w tym samochodzie tam 
jest zeskok tam swego czasu było robione skarpa jest 
Pani Sekretarz - bliżej cmentarza? 

Pani Radna Sławska - tak 

Pan Radny Krzączkowski - tam jest 5 płyt położonych ale to jest trochę za wąsko, bo jeżeli 
jest dużo samochodów na Wszystkich Świętych 

Pani Radna Sławska- to jest gminny teren 

Pan Radny Krzączkowski - Po prostu jakby to poszerzyć trochę 

Pani Radna Sławska - bo tam teraz jeden dwa samochody wjedzie, ale jak jest Wszystkich 
Świętych i jak wszystko ruszy i tam wjeżdża ją po prostu nie ma zjazdu 
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7. Pani Radna Górniak - droga to jest inny sposób zastosowania w przyszłym roku 
zobaczymy 

Pan Radny Szymko - to jest ta droga do Pana M i cyka 

Pani Sekretarz - Nie to chyba na kolonie chodzi tak? 

Pani Radna Górniak — tak 

Pani Sekretarz - Koło Pana Gdyry i żeby koło Mielna wyjeżdżanie 

8. wycinka tam gdzie jest droga na cmentarz do Sielska polecimy co tam m o ż n a zrobić 
skosztorysujemy i zobaczymy, co m o ż n a zrobić tam jest takie miejsce gdzie łatają Ci 
nasi z komunalki drogi m o g ą to zrobić tanim kosztem j a wiem, gdzie to jest tam nie 
jeden zwiesił miskę praktycznie 

9. oznakowanie drzew 

Pani Sekretarz - to j a może powiem 

Pani burmistrz - Proszę Pani Sekretarz 

Pani Sekretarz - sporo jest tych drzew oznaczonych przy drodze powiatowej, ale to nie są 
drzewa wytypowane do wycinki ale zgody do wycinki Zarząd Dróg Powiatowych jeszcze do 
nas nie złożył, oni na razie typują będzie wizja R D O Ś - iu, będzie pracownik urzędu przy w i z j i 
RDOS- i u i wtedy będzie decyzja ostateczna, ale nie wiem kiedy bo jeszcze wniosku formalnie 
nie mamy 
Pani Radna Górniak ~ mogę panie Przewodniczący? 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę Pani Radna 

Pani Radna Górniak — czy mogłabym później przed wydaniem decyzji 

Pani Sekretarz - A m o ż e m y poinformować Radną, kiedy będzie wiz ja w terenie, będzie R D O Ś , 
będzie powiat i na jwyżej poprosimy żeby Pani też uczestniczyła, jeżeli złoży wniosek 

Pani Radna Górniak - złoży, bo j a się z n imi skontaktowałam i przekażę żeby pracownik Panią 
po informował 

Pan Żybort Sołtys Sołectwa Mielno - faktycznie ładna jest ta aleja 

10. Radny Szyłowicz - zakaz wjazdu do Trzebawia bez liter do wymiany znak przejrzymy 
te znaki aczkolwiek tam była niedawno do wieszana informacja pod tym znakiem, że 
nie dotyczy mieszkańców 

Pan Radny Szyłowicz - tak oczywiście jest tabliczka dodatkowo ten znak sugeruje ograniczenie 
prędkości do 15 km/h dodanie literki „ t " i wtedy całkiem inne znaczenie ma ten znak 

Pani Burmistrz - dobrze to pracownik przejrzy i zobaczymy czy to trzeba wymienić, 
pomalować czy dokleić 

11. Pani Sołtys Stępkowska - droga do Sarnikierza to tak jak mówię co będzie w gestii 
naszej, będziemy się starać to robić co w gestii zarządu Dróg Powiatowych według 
kompetencji przekażemy i w porozumieniu z n imi będziemy robić. Niezwłocznie 
przekażemy do pracownika 
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12. Sołtys Cieszyna Pan Rataj - jeśli chodzi o świetlice w Ciszynie wystąpil iśmy do 
Agencji żeby przekazali nam nieruchomość na której byśmy chcieli żeby była świetlica. 
W tym tygodniu przyszła odpowiedź od Agencji niestety nie, nie przekażą nam jeśli nie 
będziemy mieli zmiany Studium przestrzennego zagospodarowania to co mówiłam j u ż 
wcześniej na sesji. Zbieramy informacje gdzie na terenie naszej gminy, w którym 
sołectwie gdzie kawałek by się nam przydał na nasze potrzeby na potrzeby 
mieszkańców będziemy przygotowywać się do zlecenia opracowania zmiany Studium 

Pan Rataj Sołtys Sołectwa Cieszyno - albo po prostu odkupienia tego od Kowalskiej 

Pani Burmistrz - słuchajcie musimy na coś postawić tak na jeden kierunek, bo tak skaczemy 
raz tak raz tak to jak idziemy w jedne to idźmy w to że będziemy stawiać ze środków unijnych 
jakąś świetlice na nieruchomości, którą będzie pozyskiwać od Agencji. W tym kierunku idąc 
są już pisane plan gospodarki niskoemisyjnej a teraz j u ż słyszę, że znowu będziemy coś innego 
chcieli. Jest kiedyś moment, że musimy przestać rozważać możliwości i już wybrać jeden i w 
tym kierunku iść, bo jak my już będziemy w trakcie takiej realizacji czy tych działań przed 
inwestycyjnych jeszcze zmieniać decyzje to my nigdy nie pójdziemy dalej. Radny Szyłowicz 
też konkretną interpelację złożył, konkretną uchwałę podjęl iśmy więc mam teraz inaczej 
działać? 

Pan Rataj Sołtys Sołectwa Cieszyno - znaczy się jak to się w czasie rozłoży? 

Pani Burmistrz - jakby się nie rozłożyło będziemy się wahać to się będzie dłużej rozkładało, 
bo jak będziemy miel i już obrany tor to krok po kroku to co jest wymagane będziemy załatwiać 

Pan Radny Szyłowicz - ja chciałbym tylko dodać, że ta uchwała wyraźnie m ó w i że wszystko 
jest w gestii Pani Burmistrz, dlatego tutaj liczymy na działalność Pani Burmistrz o wybranie 
jak najlepszej opcji dla Cieszyna. Muszę powiedzieć, że mieszkańcy bardzo liczą na tą 
świetlicę, czekają na nią z niecierpliwością. Wiemy, że to nie jest takie proste, łatwe dlatego 
tutaj Sołtys m o ż e m y podpowiadać różne opcje nawet z tym wykupem nieruchomości od Pani 
Kowalskiej chociaż wiemy, że stan techniczny tej nieruchomości jest nie za dobry, ale po 
prostu m ó w i m y o tym, żeby z wielu opcji można było wybrać chociaż jedną 

Pani Burmistrz - słuchajcie tak jak już mówiłam w planie gospodarki niskoemisyjnej jest 
zapisane jako postawienie, zrealizowanie tego obiektu do LSR - u jak piszemy pod Lokalną 
Grupę Działania również na etapie mapowania wpisaliśmy, czy podaliśmy że chcielibyśmy 
obiekt nie adaptować na potrzeby tylko postawić nowy, żeby powstał. Więc j u ż takie kroki są 
poczynione, że teraz Państwa decyzja, będę miała uchwałę mieszkańców wycofamy się z tego 
wszystkiego i zaczniemy co innego 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - były zebrania wiejskie, myślę, że do tematu wróci 
Burmistrz 

Pan Rataj Sołtys Sołectwa Cieszyno - 116.000 ma tak jak widzę tutaj w Trzebawiu kosztować 

tak jak tutaj widzę większego nie będzie, troszeczkę malutkie jak na Cieszyno 

Pani Radna Kamińska - na Cieszyno nie kontenerówka, nie przesadzajmy. Coś porządnego i 

większego, nie ma porównania 

Pani Burmistrz - pierwsze nabory będą za co najmniej rok, półtora, albo dwa 
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13. Sołtys Żybort - z tymi lisami zobaczymy co da się zrobić 
14. Pani Burmistrz - Spotkanie z organizacjami pozarządowymi powiem tak m o ż e m y 

aczkolwiek co roku robimy spotkanie organizacji pozarządowych, gdzie Radni też 
m o g ą uczestniczyć. Mało tego Radni również są członkami niektórych organizacji 
pozarządowych więc to może byłby moment, żeby zebrać się w takim gronie. 
Pomyśl imy, jeżeli będzie możliwość wcześniej, to wcześniej się spotkamy 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - czy są pytania do interpelacji, do odpowiedzi, Radny 

Szymko 

Pan Radny Szymko - j a chciałbym wspomnieć do tych drzew, które zostały wytypowane do 
wycinki a nie zostały zakwalifikowane. Faktycznie te lipy, aleja lipowa w Sielsku nie wiem 
czym się tam ktoś kierował są zdrowe i nie stwarzają żadnego zagrożenia także uważam że 
powinny zostać. Ewentualnie kosmetyka jeżeli coś i m przeszkadza przy tych większych 
pojazdach m o ż n a to rekreacyjnie to tam zrobić. Natomiast te 3 brzozy, które są tam przy 
przystanku u w a ż a m , że słusznie, że ktoś to zauważył trzeba wyciąć. Wszystkie brzozy, brzoza 
jest gatunkiem krótko wiecznym to nie jest dąb długowieczne drzewo i ze względu na to, że 
jest to bezpośrednio przy drodze wiemy jakie zagrożenie stwarza drzewo przy lekkim wietrze. 
Szkoda m i tych lip które zostały wycięte w Cieszynie 

Pan Rataj - sołtys sołectwa Cieszyno - Były zdrowe ale były też częściowo chore 

Pan Radny Szymko - były lipy w Chwarstnie faktycznie tam chyba o ruch chodziło, czy posesję 
ale te brzozy powinny być wycięte w Sielsku sypią się tak mówiąc krótko. Kiedyś były brzozy 
co się jedzie na Resko, jak się sypały gałęzie. Życie ludzkie jest ważniejsze jak brzozy 

Pani Radna Górniak- jak będzie zagrażało no to wiadomo 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze dziękuje punkt odpowiedzi na wnioski i 

zapytania został wyczerpany 

7.Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do informacji Przewodniczącego Rady o 
działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. Część tych działań to pokrywa się z tym co 
Pani Burmistrz mówiła Brzeźnickie spotkania V I I kolejne Dziekan, Celluik i nasz Proboszcz 
Karol Wójc ik łącznie z Panią Dyrektor Gimnazjum ładnie ta oprawa jest mimo, że kościół jest 
pusty jak gdyby i wieś też ginąca. Kościół jeszcze w tej chwi l i jest zadbany powiedzmy m o ż n a 
odprawiać M s z ę jest to temat, że ta młodzież jak gdyby uczy się tej historii. Ta młodzież 
występowała w strojach w tej chwi l i zakupiliśmy w takich szlacheckich strojach. Szkoda, że 
tam jest mały budynek, mało osób tam przyjechało na to, jeżeli to by było tak rozpropagowane. 
Młodzież m i a ł a tam poczęstunek to takie trochę święto szkoły warto powiedzmy na V I I I 
spotkanie zapraszam odwiedzić tereny, które giną. Ta wieś to nie wiem, czy będzie miała 
inwestora. To tam jest jak się on określa jestem właścicielem wsi w Polsce takich nie m a j a 
mam całą wieś. I tak byliśmy na tym spotkaniu V I I Brzeźnickie spotkanie w tych zawodach 
LZS - u to praktycznie też startują sąsiednie gminy. Jest ta promocja i takiej współpracy między 
Burmistrzami, Radni biegają, Przewodniczący Rad biegają i strażacy jest to takie integracyjne 
tam trochę takiej wspólnej zabawy. Zaczął się okres zakończenia roku szkolnego. Dzisiaj z 
Panią Burmistrz byłem na zakończeniu szóstych klas w Runowie Pomorskim, Pani Burmistrz 
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musiała pojechać wcześniej do Łobza, ale chce powiedzieć że to tak było zrobione elegancko, 

profesjonalnie 

Pani Burmistrz — do końca uroczystości byłam 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - do końca uroczystości i poszła, ale na spotkaniu z 
nauczycielami i rodzicami to podkreśliłem, że to wystąpienie i ta współpraca to wygląda że to 
jest zasługa rodziców, nauczycieli i klimatu. Na 21 dzieci to też zauważyłem buty aż się 
świeciły czarne zrobione. Chłopcy w kamizelkach od garniturów to trzeba podkreślić to jest 
klasa rodziców i klasa dzieci j a znam swoje studium, że na wręczenie dyplomów idą w dresach, 
tenisówkach w czymś tam, wyzwoleni. To jest święto dla tej młodzieży było i dzieci śpiewały 
i elegancko było, a śpiewająco wystąpili rodzice. Burmistrz powiedziała, że rodzice śpiewali 
dzieciom i takie tam było motto „Kończymy szkołę nie wiemy gdzie idziemy" coś w tym duchu. 
Wiemy gdzie idziemy, idziemy do Gimnazjum, ale 7 lat w Runowie to takiej długiej szkoły nie 
ma. Czy tam na studiach medycznych chyba jest 6 lat, a 7 lat to nie znam takiej, kapłaństwo 
maksymalnie 6 lat. Chyba już ze specjalizacją i śpiewająco idą w świat i to trzeba pochwalić 
mówiłem nauczycielom, żeby następne klasy taką miały współprace. Ten klimat się udziela 
reszta to prace biurowe. Na dyżury mniej osób przychodzi, a le ja mam telefon udostępniony 
publicznie to mam w niewiadomej chwil i zapytania, rozmowy dotyczące naszej pracy tak 
wygląda ta praca 

8.Wołne wnioski i komunikaty. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - że mamy zaproszenia na zakończenie szkół t j . tak w 
imieniu Orła Białego o godz. 8:30 w hali sportowo - widowiskowej w Gimnazjum w 
Węgorzynie o godz. 10:00 w hali sportowej. 26 mamy I Węgorzyńską Noc Świętojańską o 
godz. 19:00 na plaży w Węgorzynie to zostało przesunięte Pani Dyrektor Biblioteki o tym j u ż 
mówiła na komisji . Oprócz takich pism to wpłynęło jedno od Radnego, który pochwalił 
młodzież z Cieszyna i mali artyści z Przedszkola wpłynęło do Biura Rady to Radny Szyłowicz 
akurat przesłał nam tą informację uczestniczył w tym, spotkaniu. 29 maja był jednym w widzów 
wystawionego spektaklu w gimnazjum węgorzyńskiego przez dzieci z Niepublicznego 
Przedszkola Towarzystwa Przyjaciół Dzieci w Cieszynie zatytułowanego „ Z prochu i żebra" 
tematem przedstawienia było stworzenie świata biblijna opowieść o Adamie i Ewie i ich losach 
w raju. Przedstawienie wywarło ogromne wrażenie na licznie zgromadzonych widzach a 
zaangażowanie dzieci i ich role nagradzane były gromkami brawami. Brawa i podziękowania 
za organizację i włożoną pracę z dziećmi należą się Magdalenie Rataj i Joannie Szczykólskiej 
wychowawczyniom z Przedszkola. Po przedstawieniu zostaliśmy zaproszeni na piknik 
zorganizowany na promenadzie w Węgorzynie przez Polski Związek Emerytów i Rencistów i 
Inwalidów Koło Terenowe w Węgorzynie pieczone kiełbaski z grilla, ciasto i napoje 
podtrzymywały dobry humor mimo wietrznej 

pogody tych spotkań z tymi dziećmi w przedszkolach dużo się odbywa. Były D n i dziecka, D n i 
rodziców, D n i mamy to w tych przedszkolach naprawdę tętni życiem te przedszkola i te 
świetlice gdzie funkcjonują nie stoją puste, podkreślam, że wszędzie coś się dzieje. Wpłynęło 
podanie 24 czerwca Pana Tadeusza Safaryna, który jest obecny na sali do Rady Miejskiej w 
Węgorzynie. Uprzejmie proszę Pana Przewodniczącego Rady Miasta w Węgorzynie Pana Jana 
Mazuro o przedstawienie nowym radnym o przestępstwie t rwającym 14 lat w obrębie nr 4 
miasta Węgorzyno, że dnia 15 października 2001 roku Pan i tutaj nie posłużę się pełnym 
nazwiskiem powiem Henryk A . wraz z Wojciechem A . i panem geodetą wtargnęli na m o j ą 
własność i bezprawnie przestawili granicę. W pierwszej kadencji Pani Karpowicz nie 
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zawiadomiła organów ścigania choć był to je j obowiązek. Pani Monika Kuźmińska nowy 
burmistrz Miasta Węgorzyna zaakceptowała i wzmocniła to przestępstwo. 19 grudnia 2012 
roku Pani K u ź m i ń s k a wraz z geodetą, z geodetą który jest geodetą na umowie w urzędzie 
dopuściła się ponownego przestępstwa. Pytam ile jeszcze lat musze czekać na odzyskanie 
swojego gruntu i przedstawienie granic proszę o ponowne wyznaczenie terminu spotkania w 
terenie z n o w y m i radnymi z poważaniem Pan Tadeusz Safaryn tu jest wyraźnie z nowymi 
radnymi. Myślę , że ja to przekaże komisji Budżetowo - Gospodarczej 

Pan Radny Białek - chciałem się zapytać w j a k i m celu? 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dlatego mówię ponowne wyznaczenie terminu 
spotkania w terenie z nowymi radnymi 

Pan Tadeusz Safaryn - bo muszą wiedzieć co tu się dzieje 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - mamy siedmioro nowych radnych tylko myślę, że zanim 
w teren by pojechali nowi radni to ja bym udostępnił teczkę jest. Coś z tym trzeba zrobić to 
wpłynęło 24 czerwca przed sesją 

Pan Tadeusz Safaryn - to ja może powiem Panie Przewodniczący. Pani Burmistrz przed 
wyborami j a powiedziałem, żeby moi sąsiedzi się wyprowadzili, bo oni tyle namieszali w 
naszym Węgorzynie ja się dzisiaj wstydzę tu mieszkać. Nie wiedzą jak m a j ą z tego wszystkiego 
teraz wyjść dosłownie to jest bardzo poważna sprawa dla wszystkich właścicieli 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - to miały być dwa zadania 

Pan Tadeusz Safaryn - sąd powinien wydać wyrok według ustawy 9 lat temu to dopiero jest 
przestępstwo. Minister powinien zająć stanowisko i wiedzieć co tu się zrobiło teraz nie potrafi 
tego uzasadnić. Tyle m a j ą pieniędzy, że nie wiedzą co m a j ą z nami teraz zrobić 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję mieszkańcowi gminy myślę, że Radni się z 
tym zapoznają nic nie będę dodawał bo to praktycznie starzy Radni problem znają my żeśmy 
się długo zajmowali. Tam były wyroki prawomocne, były wszelkie podjęte decyzje niech 
spojrzą m o ż e innym okiem na ten problem, który ten Pan posiada 

Pani Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie - czy można jeszcze 
taką informację? 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - informację proszę tak 

8.Wolne wnioski i komunikaty. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - wolne wnioski i komunikaty, proszę 

Pani Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie - to co Państwo 
otrzymali dzisiaj przed sesją to jest taka informacja odnośnie Akademii Rodziny w Łobzie 
wspólnie ze Stowarzyszeniem Mediatorów. Chciałam tylko podkreślić, że i prosić po prostu 
Radnych i Sołtysów żeby zachęcić mieszkańców do udziału, bo to jest bez względu na dochód 
także, że j a to mówię to nie tylko dla klientów pomocy tylko dla wszystkich mieszkańców i 
chciałam powiedzieć skąd to się wzięło z badań w całej Polsce wyszło, że zachodniopomorskie 
przoduje pod względem rozwodów i urodzeń pozamałżeńskich. Dlatego Marszałek 
W o j e w ó d z t w a i Regionalny Ośrodek Polityki Społecznej po prostu stworzył taki projekt to 
przeszło i po prostu są na to pieniądze i ogłosili taki konkurs, pilotaż do pilotażu zgłosiły się 
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trzy powiaty Stargard, Łobez i Kołobrzeg. Wybral i dwa czyli Łobez i Stargard w Stargardzie 
to Caritas to organizuje a w Łobzie właśnie Stowarzyszenie mediatorów przy współpracy z 
PCPR - em. To j est takie kompleksowe, bo to j est i dla partnerów i dla małżonków pod tematem 
„Zdążyć przed rozwodem" i dla rodziców, którzy m a j ą problemy wychowawcze. Największy 
problem jest tutaj taki dogadać się z młodzieżą, bo rzeczywiście rodzic i młodzież tutaj zgrzyta. 
Tutaj właśnie o to chodzi przy pomocy mediatorów, psychologów, terapeutów także szeroki 
zakres specjalistów i naprawdę można korzystać. To będę niekoniecznie warsztaty, bo w 
zasadzie jest to tak proponowane warsztatowo, ale są możliwości indywidualnej konsultacji 
gdyby np. w gminie by było więcej chętnych, bo jest podany kontakt to jest możliwość że ten 
mediator czy psycholog, terapeuta przyjedzie na miejsce i będzie prowadził warsztaty. Dla 
dziadków jest bardzo fajny projekt i to jest też w tym kierunku, żeby te osoby co na emeryturze 
zaszyli się i nie chcą wyjść j a naprawdę myślę, że to jest bardzo fajny projekt ta „Akademia 
rodziny" warto zachęcić mieszkańców i skorzystać z tego, bo to rzeczywiście jest bezpłatne i 
pożyteczne 

Pani Radna Kata - są ogłoszenia w mieście? 

Pani Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej - już są podane dzisiaj dostaliśmy 
plakat z PCPR - u to będzie na BIP - ie i jeszcze takie dodatkowe informacje, bo tutaj jest tak 
ogólnie 

Pani Radna Kata - ale żeby były rozwieszone plakaty, bo tak na BIP - ie 

Pani Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej - Radni i Sołtysi informacje dostali i 
będziemy trafiać do każdego 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Kierownik ja myślę, że pracownicy 
Ośrodka Pomocy Społecznej jak dotrą do Sołtysów to trzeba to nagłośnić może coś się uda z 
tego wyszkolić 

Pani Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie - to będzie trwało do 
końca listopada 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - czy są jeszcze jakieś komunikaty, wolne wnioski? 

Pani Radna Lewandowska - j a mam taki szybki wniosek, który wyszedł w trakcie naszych 
obrad Pani Burmistrz tak prośba o sprawdzenie tej tablicy z aniołem tutaj przy cmentarzu, bo 
ona już zaczyna się chwiać, albo na kogoś upadnie albo w ogóle upadnie, dziękuję bardzo 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Radny Szyłowicz proszę 

Pan Radny Szyłowicz - j a jeszcze tylko proszę o dwa słowa Pani Burmistrz jak to będzie 
technicznie rozwiązany dostęp do plaży w Trzebawiu? jest zgoda współwłaściciela 

Pan Radny Krzączkowski - to będzie jakaś droga, czy to będzie jakaś ścieżka 

Pani Burmistrz - już powiem, tymi płytami dojedzie się do granic drogi gminnej płytowej nie 
do bramy. Przed bramą już jest działka należąca do tego Pana, ale ona jest niezagradzana wiec 
tam też j u ż nie powinno się być. Po prawej stronie jak dojedziemy przed tym parkingiem 
staniemy to po prawej stronie mamy działkę należąca do Ińskie Centrum Rybackie. Przez tą 
działkę mamy pozwolenie, że mieszkańcy m o g ą chodzić my zrobimy jeszcze strzałki, 
informacje. Uzgadnialiśmy z osobami zarządzającymi tą właśnie działką Ińskiego Centrum 
Rybackiego, gdzie wskazał nam w którym miejscu w ogrodzeniu zrobiona będzie furtka i przez 
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tą furtkę, to j u ż będzie po przejściu przez furtkę mieszkańcy będą, czy ludzie którzy tamtędy 
będą chodzić będą j u ż na terenie działki jeziornej, czyli plaży ogólnodostępnej właśnie 

Pan Radny Krzączkowski - a ile to jest metrów, pasa ogólnodostępnego 

Pani Burmistrz - działka jest dla wszystkich ta działka jeziorna, na którym jest jezioro tam 
widać słupek graniczny, gdzie się zaczyna i mało tego jak Państwo zobaczycie gołym okiem 
widać taką groble usypaną i ta gropla to jest jak gdyby granica od grobli w prawo czyli bliżej 
wody t j . ogólnodostępne 

Pan Radny Krzączkowski - bo znając tego właściela to pastuch będzie rozstawiony, żeby ktoś 
na drugą stronę nie przeszedł 

Pani Burmistrz - wystosowaliśmy pismo informujące, że w nawiązaniu do r o z m ó w z 
poprzedniego roku o udostępnieniu podjęłam j u ż działania takie, żeby udostępnić dla 
mieszkańców. W związku z tym bardzo proszę o zabezpieczenie swojej nieruchomości w je j 
granicach, bo j a też nie chcę później odpowiadać za szkody wynikłe z tego, że mieszkaniec po 
przejściu j u ż tego na obszar gdzie jest sąsiedztwo z tym ośrodkiem, że np. sobie wejdzie na ten 
ośrodek, bo zachwiał się i nogą stanął na terenie ośrodka. Nie chciałabym takiej sytuacji, 
dlatego poinformowałam, że przystąpiłam do tych działań pozwala jących ludziom wejść na 
teren ogólnie dostępny a w związku z tym żeby ta osoba wiedziała, żeby swoją nieruchomość 
zabezpieczyć, czyli po prostu ogrodzić się 

Pan Radny Krzączkowski - a jeszcze sprawa parkingu? jeżeli ten parking który tam jest, jest 

należy do właściciela ośrodka 

Pani Burmistrz - ale to jest działka tego Pana co ma ośrodek 

Pan Radny Krzączkowski - oczywiście 

Pani Burmistrz - taką informację umieścimy przed tą działką 

Pani Radna Łuksza - a Węgorzyno, kiedy się doczeka tego przejścia tam wokół jeziora 

Pani Burmistrz - to znaczy tamtędy m o ż n a normalnie chodzić. Ta brama nie jest zamykana na 
kłódkę, bo kiedyś to było zamykane na kłódkę były spuszczane psy. Teraz jest to cały czas 
dostępne. Ten Pan myślę, że dojrzał do tej sytuacji tzn. jest zasunięte ze względu dla 
zabezpieczenia, żeby to nie było tak na rozcież, ale nie jest to zamykane na kłódkę i ta później 
na końcu tej drogi, bo droga jest gminna aż do ogrodzenia, aż do podwórka Pana Franczaka. 
Później należałoby iść brzegiem, ale jest to niemożl iwe bo jest tam to zabudowane na potrzeby 
organizowania rajdu czy biegów Nordic - Walking my zawsze jes teśmy w uzgodnieniu z 
właścicielami, którzy wiedzą w j a k i dzień w jakich godzinach będzie tam nigdy nie było 
większych prob lemów 

Pani Radna Łuksza - jak coś jest organizowane, żeby tą bramę otworzyć i pozamykać 

Pani Burmistrz - dalej na jego podwórko to j u ż za jego zgodą wtedy m o ż n a by było przejść 
wodę tzn. powiem tak tą co mamy koncepcję zagospodarowania terenu opracowaną my staramy 
się pozyskiwać na realizację tego. W tej chwi l i nie ma naboru, który mógłby to zrealizować ale 
jak się po jawią to jesteśmy na to gotowi. Raz próbowaliśmy poprzez stowarzyszenia. 
Chciel ibyśmy na tym kawałku to zrobić pomost na wodzie nie daleko od wody nie trzeba będzie 
jakąś kładką wejść na to tylko tu po prostu gdzie mamy trawę to od razu by się rozpoczynał ten 
pomost. To by się szło w sumie samym brzegiem pod pomostem byłaby woda tak chcemy 
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zorganizować te przejścia na tym odcinku gdzie jest prywatna posesja żeby nie na jego 
podwórku, żeby nie przeszkadzać, żeby samemu nie czuć się skrępowanym, że się może chodzi 
po czyimś 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Pani Burmistrz skończyła? 

Pani Radna Kamińska - w związku z tym chciałabym dopytać 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - a dlaczego takie rozwiązanie jak w Trzebawiu że sobie 

on może odgrodzić swoje a my brzegiem idziemy ile nam się chce 

Pani Burmistrz - Bo nasza droga z działką jeziorną styka się tylko punktem więc trzeba by było 
tak przeskoczyć 

Pani Radna Łuksza - ale prawo wodne nie m ó w i o tym że pas powinien być jest chyba 1,5 m 

prawo wodne 

Pan Radny Szyłowicz - prawo wodne swoje a życie swoje 

Pani Burmistrz - powiem tak jak dojedziemy drogą to żeby dojść do tego pasa który powinien 
te 1,5 m wolne to nie mamy czym przejść, bo to jest prywatne i to jest prywatne więc my 
musielibyśmy zgrabnie jak sarenki przeskoczyć. Więc najlepiej pójść tam do momentu gdzie 
m o ż e m y chodzić a później ładnie sobie brzegiem wody 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - czy są jeszcze jakieś komunikaty? 

Pani Burmistrz — a oczywiście zapraszamy na „ L A T O Z W Ę G O R Z E M " , są j u ż plakaty jest 
intensywnie nasycony program, plan chcemy organizować Regaty Smoczych Łodzi chcemy 
takie zawody wprowadzić między zakładami pracy. Myślę, że grupa samorządowców też 
będzie tworzona, gdyby inne zakłady pracy chciały podjąć się rywalizacji tej konkurencji 
sportowej, to zachęcamy 20 osobowa załoga musi być bębniarz i sternik tzn. jest na 
wyposażeniu łodzi z f irmy, która to organizuje. Każdy człowiek jest ubezpieczony pływają 
łodzie zabezpieczające. Bębniarz to j u ż jeden z naszych ludzi to nie są kajaki, to są łodzie 
szerokie, że się parami siedzi i wiosłuje się na dwie strony bębniarza trzeba lekkiego minimum 
16 maksymalnie 20 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - czy kamizelki ratunkowe są dla wszystkich? 

Pani Burmistrz — tak są 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - tak na pewno są dla wszystkich, może braknie 

Pani Burmistrz — wystąpi Rafał Brzozowski, Radni nam jesteście potrzebni cały czas będziemy 
miel i namiot na murawie, do którego zapraszam do wspólnego stołu. Będziemy miel i gości z 
Niemiec więc jak j a będę leciała inne sprawy załatwić lub coś wręczyć to Państwa zadaniem 
będzie zabawiać gości. Gra terenowa jak zawsze będzie tym razem „LATO Z W Ę G O R Z E M " 
będzie w tonacjach latynoskich więc bardzo proszę dwu częściowe stroje, dużo nagości w 
pióropuszach tak jak Karnawał w Rio na zaproszeniach również jest tak wpisane 

Pani Radna Łuksza - na tą Noc Świętojańską zapraszamy wszystkich, będą kwiatki, wianki 

Pani Burmistrz - a ten wianek co będzie puszczany to ten sam co z głowy czy na głowie można 
mieć swój 
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Pan Przewodniczący Radny Miejskiej - dobrze przed wakacjami widzę zdrowie jest po 
akacjach żyć będziemy dalej, funkc jonować 

9. Zakończenie obrad. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - w związku z wyczerpaniem porządku dzisiejszych 
obrad dzisiejszej sesji zamykam V I I I sesję Rady Miejskiej w Węgorzynie. Dziękuję Państwu. 

Protokół sporządzono w 1 egzemplarzu, zawiera 46 ponumerowanych stron, oraz 28 
załączników. Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

J a n M ; 
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